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PROCES VERBAL

Încheiat azi 31 octombrie   2014, în cadrul  şedinţei ordinare a Consiliului Local
al municipiului  Alba-Iulia.

Şedinţa  a  fost  convocată  în  baza  Dispoziţiei  nr.  1061/2014  a  Primarului
municipiului  Alba-Iulia.

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului Local sunt publice.
Marcel  Jeler:  ”Conform  regulamentului,  supun  la  vot  aprobarea  procesului

verbal  al  edin ei anterioare. Cine este pentru?”ș ț
”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru i 2 ab ineri Pocolș ț

Dorin, Jidveian Ovidiu Viorel.”
Marcel Jeler: ”Dau cuvântul domnului pre edinte ales Medrea Bogdan.”ș
Medrea Bogdan: "Din totalul de 21 de consilieri ale i, sunt prezen i un numș ț ăr

de 20  de  consilieri. Domnul consilier Ple a Gabriel intră în sala de edin ă în timpulș ș ț
discutării  proiectului  nr.  9  al  ordinii  de  zi.  Aşadar  şedinţa  noastră  este  legal
constituită.”

Marcel  Jeler:  „Domnilor  consilieri,  doresc  să  precizez  faptul  că,  la  lucrările
şedinţei noastre  participă: domnul Primar Mircea Hava, doamna Teofila Ţîr – director
executiv, doamna Silvia Moldovan – director tehnic,  d-na Mihaela Petcu - consilier
Serviciu administraţie publică locală, juridic, contencios, autoritate tutelară,   doamna
Călin Hedviga - arhitect şef,  doamna Crina Dumitrescu – Director Direcţia Programe,
domnul  Bucur   Vasile  –  şef  Birou  resurse  umane,  relaţii  internaţionale,  doamna
Lumini a Fara - compartiment Informare, presă, comunicare, rela ii publice,  doamnaț ț
Aurica Groza - ef  Serviciu public comunitar pentru cadastru i agricultură, domnulș ș
Mihai Pripon - consilier  Serviciul administrarea patrimoniului local, doamna Delia
Cristescu  -  director  SPAS,  doamna  Ileana  Krisbai  -  ef  Serviciu  administrareaȘ
activită ilor domeniului public, ț precum şi presa."

Medrea  Bogdan:  "Supun  aprobării  modalitatea  de  vot  pe  care  o  vom avea
pentru această şedinţă.  Propunerea mea este de vot deschis prin ridicare de mână.
Cine este pentru?"

"Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu  20  voturi pentru."
Medrea Bogdan: "Pe ordinea de zi avem 35  proiecte de hotărâri. Suplimentar au

fost introduse patru proiecte de hotărâre după cum urmează:
36. Proiect de hotărâre privind  propunerile de atribuire în proprietate a terenului

aferent caselor particulare.
37.  Proiect  de  hotărâre  privind  îndreptarea erorii  materiale  din Hotărârea nr.

288/2014 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia.
38. Proiect de hotărâre  privind  modificarea Hotărârii nr. 266/2014 a Consiliului

local al municipiului Alba Iulia.



39.  Proiect  de  hotărâre   privind  acordarea  sumei  de 500 lei  doamnei  Joldea
Elisabeta  din municipiul  Alba  Iulia,    cu ocazia  împlinirii  vârstei  de 100 ani,  din
bugetul local capitolul ,,Cultură”.

Art.13 Aprobă Planul  Urbanistic  Zonal  „MODIFICAREA
ALINIAMENTULUI LA STRADA MUNCEL, ALBA IULIA STRADA MUNCEL,
NR.7,  solicitant PETRE ILIE, PETRE MARIA, GHERMAN NICOLAE MARIUS,
NICOARA CALIN, ZGARDAN CRISTINA” din cadrul proiectului nr. 19 este retras
de pe ordinea de zi.

 Supun la vot proiectul ordinii de zi cu  completările  şi modificările aduse. Cine
este pentru?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.”
Medrea Bogdan: ” i acum vă prezint următorul Ș

PROIECT AL ORDINII DE ZI:

I. Proiecte de hotărâri privind: 

1.  Rectificarea  bugetului  general  de  venituri  i  cheltuieli  pe  anul  2014  alș
municipiului Alba Iulia

2. Execu ia bugetului general de venituri i cheltuieli pe trimestrul III anul 2014ț ș
al municipiului Alba Iulia 

3. Modificarea organigramei i statului de func ii al aparatului de specialitate alș ț
Primarului Municipiului Alba Iulia 

4. Modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea nr. 22/2014 a Consiliului local  privind
aprobarea redistribuirii pe obiective de investi ii a creditului bancar contractat în anulț
2013

5. Modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea nr. 20/2014 privind aprobarea utilizării
sumelor din excedentul bugetului local din 2013 ca sursă de finan are a cheltuielilorț
sec iunii de dezvoltare ț

6.  Înfiin area  UIL a  proiectului  ”  Cre terea  performan ei  energetice  a  unorț ș ț
blocuri de locuin e din municipiul Alba Iulia ”ț

7. Completarea anexelor 1 i 2 a Hotărârii nr. 144/2014 a Consiliului  local alș
municipiului Alba Iulia

8. Repartizarea unor locuin e sociale i stabilirea chiriei ț ș
9. Aprobarea actului adi ional nr.  4 la Acordul de parteneriat din 23.11.2006ț

încheiat  între  DGASPC Alba,  Municipiul  Alba Iulia  prin DAS i  Asocia ia  pentruș ț
Consiliere i Asisten ă Specializată  Alba Iulia ș ț

10.  Modificarea i  completarea Hotărârii  nr.  285/2012 a  Consiliului  local  alș
municipiului Alba Iulia 

11. Alocarea unei sume de bani din bugetul local, pe anul 2014, al municipiului
Alba Iulia 

12. Implementarea sistemului de colectare separată a de eurilor municipale peș



două frac ii, umede i uscatț ș
13.  Aprobarea  Actului  adi ional  nr.  1  la  Statutul  Asocia iei  de  Dezvoltareț ț

Intercomunitară Salubris Alba i cuantumul cotiza iei datorat asocia ieiș ț ț
14. Aprobarea Studiului de oportunitate pentru delegarea gestiunii de colectare

i transport de euri municipale în jude ul Alba ș ș ț
15. Participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul proiectului ”Being a Jew” (”A

fi evreu”), finan at prin programul european Europa pentru cetă eni 2014-2020ț ț
16. Aprobarea plă ii cotiza iei către Asocia ia ”Ora e Energie România”ț ț ț ș
17. Acceptarea dona iei unei sta ii  de pompare ape uzate i  teren aferent,  înț ț ș

suprafa ă de 380 mp, din municipiul Alba Iulia ț
18. Atribuirea denumirii unor străzi din municipiul Alba Iulia
19. Aprobarea unor documenta ii de urbanism : ț
Art.1:  Avizează Planul  Urbanistic  Zonal  „REGLEMENTARE  STRADA

DIMITRIE  ANGHEL,  ALBA  IULIA,  ZONA  DINAMITA,  STR.  DIMITRIE
ANGHEL, solicitant MOLDOVAN VASILE, MOLDOVAN RODICA, 

Art.2 Avizează Planul  Urbanistic  Zonal  „PARCELARE  LOTURI  PENTRU
CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, REALIZARE ACCES,  ALBA IULIA,
MICESTI, STR. DRAGASANI, NR.20, solicitant MAN PETRU RAUL, DAN IOAN
CU SOTIA ARANKA”, 

Art.3 Avizează Planul  Urbanistic  Zonal  „REALIZARE  STRADA  DE
LEGATURA INTRE STR.  CASTANULUI SI  STR.  PEPINIEREI,  ALBA IULIA ,
OARDA DE JOS, solicitant TRIFA GABRIEL NICOLAE si sotia TRIFA CRISTINA
MARIANA”, 

Art.4 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „MODIFICARE PUD aprobat prin
HCL NR. 320/31.10.2011, art.7, CONSTRUIRE LOCUINTA DE SERVICIU, ALBA
IULIA,  STRADA  DOINEI,  NR.11,  solicitant S.C.  APULUM  AGENT  DE
ASIGURARE S.R.L.”, 

Art.5 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „CONSTRUIRE  LOCUINTA
INDIVIDUALA  SI  IMPREJMUIRE,  ALBA  IULIA,  STRADA  VARESE,  FN,
solicitant SOAITA IOAN VIOREL”, 

Art.6 Modifică Planul Urbanistic de Detaliu „AMENAJARE SKATE PARC
aprobat  prin  HCL  NR  182/05.2012,  art.10,  ALBA  IULIA,  CETATEA  ALBA
CAROLINA,  CONTRAGARDA  BASTIONULUI  SF.  ELISABETA,  solicitant
MUNICIPIUL ALBA IULIA”, 

Art.7 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „REAMPLASARE STRUCTURA
PRESOSTATICA  SEZONIERA  –  MODIFICARE  PUD  aprobat  prin  HCL  NR.
309/31.10.2013,  ART.8,  ALBA  IULIA,  BASTIONUL  SF.  ELISABETA  –
RAVELINUL SF. CAPISTRANO, solicitant CLUB SPORTIV MOVA ”, 

Art.8 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE MOARA, ALBA
IULIA –  PACLISA,  INTRAVILAN,  STR.  GAROAFEI,  NR.21,  solicitant VLAD
DANIEL”, 

Art.9 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „SCHIMB  PARTIAL  DE
DESTINATIE  DIN  APARTAMENT  IN  ATELIER  RETUS  CROITORIE   SI
REALIZARE  ACCES,  ALBA IULIA,  STRADA POLIGONULUI,  BL.D10,  AP.2,



solicitant ALB IOAN, ALB SINZIANA”, 
Art.10 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „CONSTRUIRE  A  DOUA

LOCUINTA  PE  PARCELA,  ALBA  IULIA,  STR.  ZLATNEI  NR.65,  solicitant
CIUGUDEAN PETRU MATEI”, 

Art.11 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „CONSTRUIRE  LOCUINTE
COLECTIVE  P+5,  ALBA  IULIA,  STR.  ARIESULUI,  NR.14A,  solicitant  SC
SENIDO SRL si SC ANET CONSTRUCT SRL”, 

Art.12 Aprobă Planul Urbanistic  Zonal „ELIMINARE STRADA IZVORUL
ALB,  ALBA  IULIA,  STR.  CONSTANTIN  NOICA,  FN,  solicitant CLEPAN
DIMITRIE HORATIU, RUS VIRGIL”, 

Art.13 Aprobă Planul  Urbanistic  Zonal  „MODIFICAREA
ALINIAMENTULUI LA STRADA MUNCEL, ALBA IULIA STRADA MUNCEL,
NR.7,  solicitant PETRE ILIE, PETRE MARIA, GHERMAN NICOLAE MARIUS,
NICOARA CALIN, ZGARDAN CRISTINA”.

20.  Expertiza  tehnică  efectuată  în  Dosar  nr.  8308/176/2014,  aflat  pe  rol  la
Judecătoria Alba Iulia 

21. Parcelarea unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Aurel Vlaicu
22.  Împuternicirea  de  către  Consiliul  local  pentru  efectuarea  unei  declara iiț

notariale privind radierea dreptului de proprietate asupra unui imobil, bloc ANL, str.
Vînătorilor i înscrierea dreptului de proprietate a Statului Român ș

23. Parcelarea unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Andrei Mure an, nr.ș
49

24. Transmiterea din domeniul public al municipiului Alba Iulia în domeniul
public al Statului a imobilului (teren) situat în Alba Iulia, str. Târgului, FN

25.  Modificarea i  completarea Inventarului  bunurilor  ce  apar in domeniuluiș ț
public al municipiului Alba Iulia 

26.  Însu irea  par ială  a  expertizei  tehnice  din  Dosarul  nr.  5724/176/2013  alș ț
Judecătoriei Alba Iulia 

27. Revocarea Hotărârii nr. 170/2014 a Consiliului local  i aprobarea aderăriiș
Municipiului Alba Iulia la Asocia ia Proprietarilor de Păduri ”Iezărul - Trascău”ț

28. Aprobarea încheierii  unei  conven ii  de constituire a  dreptului  de uz i  aț ș
dreptului de servitute asupra unui imobil (teren)

29. Aprobarea cumpărării unui teren situat în municipiul Alba Iulia str. Dealul
Furcilor, FN, pentru extinderea incintei Cimitirului municipal 

30. Aprobarea cumpărării unui teren situat în municipiul Alba Iulia, str. Varese,
FN, în vederea modernizării str. Varese

31. Aprobarea taxelor de utilizare temporară a locurilor publice în perioada 1
decembrie 2014 -15 ianuarie 2015 pentru amplasarea Parcului Sărbătorilor de Iarnă în
municipiul Alba Iulia 

32. Rezilierea contractului de asociere nr. 72/2006 încheiat între Consiliul local
al municipiului Alba Iulia  i SC Monolit SRLș        

33. Aprobarea încheierii antecontractului i contractului de vânzare-cumpărare aș
unei  locuin e construită  din fonduri  ANL, situată  administrativ  în  municipiul  Albaț



Iulia, str. Arie ului, nr. 37, bl.235, sc. C, ap. 18ș
34. Vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, Str.

Calea  Mo ilor, FNț
35. Îndreptarea erorii materiale din anexa 1 a Registrului local al spa iilor verziț

din  intravilanul  municipiului  Alba  Iulia,  aprobat  prin  Hotărârea  nr.  409/2011  a
Consiliului local 

36. Proiect de hotărâre privind  propunerile de atribuire în proprietate a terenului
aferent caselor particulare.

37.  Proiect  de  hotărâre  privind  îndreptarea erorii  materiale  din Hotărârea nr.
288/2014 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia.

38. Proiect de hotărâre  privind  modificarea Hotărârii nr. 266/2014 a Consiliului
local al municipiului Alba Iulia.

39.  Proiect  de  hotărâre   privind  acordarea  sumei  de 500 lei  doamnei  Joldea
Elisabeta  din municipiul  Alba  Iulia,    cu ocazia  împlinirii  vârstei  de 100 ani,  din
bugetul local capitolul ,,Cultură”.

Sandu Cornel Stelian: ”Domnule pre edinte! Întrucât în edin a trecută a fost oș ș ț
discu ie  care  nu  s-a  finalizat,  vă  propun  să  începem cu  diversele  ca  să  finalizămț
discu ia de atunci.”ț

Medrea Bogdan: ”Propun să începem cu capitolul Diverse al ordinii de zi. Cine
este pentru?”

”Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru.”

DIVERSE

1. Sandu Cornel Stelian: ”După cum ti i, în edin a de data trecută ni s-aș ț ș ț
solicitat de către Federa ia  ț Română  de Powerlifting o sumă de 20000 lei,  având în
vedere rezultatele deosebite pe care le-au avut sportivii Clubului Dinamo. Am căutat
pe site-ul federa iei ț internaţionale i era numai amintit acest concurs interna ional deș ț
juniori care a avut loc în Ungaria.  La Federa ia Europeană tot amintit! Dar până laț
urmă am găsit rezultatele pe site-ul  competi iei i vi le pot spune. Nouă ni s-a spus că,ț ș
medaliile de aur, un loc ase, trei locuri ase, un loc cinci. i pentru aceasta cereauș ș Ș
20000 lei. Vă pot arăta rezultatele. Spre exemplu, într-adevăr un loc patru. Au uitat să
ne spună că au fost patru concuren i. La 43 de kilograme Balea Marina. La 47 deț
kilograme un loc patru din cinci. A mai fost sportiva care zice că a luat medalia de aur
i trei locuri ase. De fapt, are un singur loc ase la 72 de kilograme. Un loc ase darș ș ș ș

au fost exact ase participan i. Era imposibil să ob ină mai pu in. Sunt trei probe. Într-ș ț ț ț
adevăr la o probă a fost prima. Dar clasamentul este per total. Deci, ea a fost pe locul
ase din ase.  Iar  sportivul  Avram Lauren iu care  ni  s-a  spus  că  are  locul  ase aș ș ț ș

participat la categoria 74 de kilograme  i a fost pe locul 15 din 16. Deci, a fost peș
locul ase la una din cele trei probe.  Dar per total a fost pe locul 15 din 16. Acesteaș
sunt rezultatele pe care le-au ob inut sportivii i cred că, i eu dacă participam eram înț ș ș
stare să ocup locul patru din patru. Atât am vrut să vă spun.”

Medrea  Bogdan:  ”După  ce,  în  edin a  de  luna  trecută  a i  luat  în  derâdereș ț ț
Federa ia Română de Powerlifting! Ceea ce nu mi  se pare normal din partea unuiț



consilier local! Cred că în discu ii de genul acesta ar fi fost de bun augur  să fie i unț ș
reprezentant al Federa iei Române de Powerlifting. Ar trebui să îl chemăm aici.”ț

Sandu Cornel Stelian: ”Să-l chema i i să vedem realitatea!ț ș
Ca să vă face i a a, o idee, există în Alba-Iulia o elevă care a ocupat  locul treiț ș

la olimpiada interna ională de astronomie. Cred că este un rezultat mult, ț cu mult  mai
tare decât locul ocupat la Federa ia Română de Powerlifting. Au participat 50 de ăriț ț
sau nu tiu câte. Fata a fost prima în ară la clasa a X-a. Întotdeauna când au fost, dacăș ț
premiem elevi sau nu, s-a zis: domnule, nu avem voie să premiem elevi! 500 de lei e
prea mult! 200 de lei!  Mi se pare foarte mare diferen a între cum premiem adevărataț
performan ă  i  cum premiem a a zisa  performan ă.  Oricând stau  la  discu ie   cuț ș ș ț ț
reprezentantul Federa iei Române de Powerlifting.”ț

Medrea Bogdan: ”Nu mă în elege i! Dumneavoastră, inând ț ț ț cont că ave i aceaț
hotărâre, pute i da oricând orice sumă dori i. Pentru că, subliniez. Oricine aduce unț ț
plus valoare acestui ora  i felicit această domni oară  i bănuiesc că a teptăm dinș ș ș ș ș
partea dumneavoastră  o hotărâre de consiliu prin care să îi aprobăm o sumă pentru
ceea ce a făcut pentru noi. Pute i să da i ce sume dori i dumneavoastră!”ț ț ț

Ioan Bogă an: ”Dar propunerea poate veni i din partea dumneavoastră! De ceț ș
din partea noastră?”

Medrea  Bogdan:  ”Din partea  oricui  se  poate!  Consiliul  local  poate  să  aloce
aceste sume.”

Sandu Cornel Stelian: ”Eu v-am arătat două performan e diferite!”ț
Medrea  Bogdan:  ”Orice  ac iune  este  lăudabilă   i  o  felicităm  pe  aceastăț ș

domni oară.”ș

2. Pocol Dorin: ”Tot la diverse pot să pun o întrebare?  Nu are legătură cu
subiectul anterior.”

Medrea Bogdan: ”Vă rog.”
Pocol  Dorin:  ”Clădirea  aceea  care  este  muzeu,  clădirea  nouă din  fa ă  de  laț

Universitate,  a  cui  este  proprietatea?  Proprietatea  cui  este?  A  Primăriei,  a
municipiului?”

Medrea Bogdan: ”De la patrimoniu de la Primărie poate cineva să ne răspundă?
A cui este clădirea?”

Paul Voicu: ”Domnule consilier! Spune i ț ce vre i să întreba i?”ț ț
Pocol Dorin: ”Vreau să tiu a cui este proprietatea.”ș
Paul Voicu: ”Deocamdată  nu s-a predat  de către firmă lucrarea. Deocamdată nu

s-a predat  de către firmă lucrarea la Primărie.”
Pocol Dorin: ”Dar are o persoană fizică cheia i lasă să intre cine vrea el? Sauș

cum?”
Paul Voicu: ”Deocamdată nu s-a predat lucrarea de către firmă la Primărie.”
Pocol Dorin: ”Dar e Primăria proprietar?”
Paul Voicu: ”Nu. Până nu ne predă antierul ș  i amplasamentul ș nu e a noastră.”
Pocol  Dorin:  ”Eram  curios.  Că  am citit.  Domnul  Sabău  are  cheile  i  faceș

programul cum vrea el i cui vrea el. Lasă să intre cine vrea i cine nu vrea nu intră iș ș ș



gata!„
Paul Voicu: ”Nu tiu lucrul acesta. O să mă interesez.”ș
Pocol Dorin: ”Asta era! De aceea am pus întrebarea.”

3. Călin Hedviga: ”Mai avem o solicitare la Diverse. Dar o discutăm împreună
cu documenta iile de urbanism.”ț

Mircea Hava: ”Cu persoanele de afară ce este?”
Călin Hedviga: ”Sunt la diverse.”
Mircea Hava: ”Chema i-i în sală. De ce să stea acolo?”ț
Călin Hedviga: ”Doamna Bolea Maria i cu domnul Nea ă Doru solicită printr-oș ț

adresă  i  se  adresează dumneavoastră,  scoaterea  din intravilan a  unor  terenuri   ceș
tocmai au fost introduse în intravilan. În intravilan prin PUG-ul acesta aprobat în mai
2014.  Eu am discutat  problema i  în  comisia  de urbanism  i  vreau să  vă  expunș ș
problema i dumneavoastră. În 2011, domnul Nea ă solicită introducerea în intravilanș ț
a unui teren care se află în zona Fize , între oseaua de centură i Mure , aproape deș ș ș ș
strada  a a  zisă  Bentonită,  în  dorin a  de  a  face  o  bază  de  agrement.  Aceasta  esteș ț
suprafa a pe care noi am introdus-o în intravilan la solicitarea dumnealui. Ulterior, înț
2013, dumnealui dore te extinderea acestei baze de agrement pentru a- i amenaja oș ș
baltă  piscicolă  cu  scop  agricol.  Planul  urbanistic  general,  aici este cel  care  a  fost
introdus  în  2011.  După  aceea  dumnealui  a  solicitat  extindere.  i  aici  este  terenulȘ
doamnei Bolea.  Conform planului, probabil că din diferite cereri, pentru că am avut n
cereri  i nici nu am mai dorit să le in minte, am creat acest trup de intravilan întreș ț
oseaua de centură  i Mure  la Bentonită. Acum, dân ii doresc scoaterea terenuluiș ș ș ș

din intravilan, cerere pe care nu am mai avut-o până acum niciodată i pe care vreau săș
o discuta i i dumneavoastră pentru a nu crea, când băgăm terenuri în intravilan, cândț ș
le scoatem i să stabilim situa iile foarte bine întemeiate pentru aceste solicitări.”ș ț

Rare  Buglea: ”Care este motiva ia?”ș ț
Călin Hedviga: ”Motiva ia dumnealor este că, odată valoarea de impunere i aț ș

doua taxele notariale în cazul de vânzare cumpărare.”
Doamna Bolea: ”Noi folosim un teren. Suntem trei fra i. i e despăr it. Jumătateț Ș ț

intravilan, jumătate extravilan i nu suntem dispu i să plătim taxele notariale pentru căș ș
noi nu am solicitat împăr irea terenului. Pentru o persoană e apte milioane o sută iț ș ș
nu tiu cât. i plus, ca să îl vindem, terenul este evaluat la o valoare foarte mare. Esteș Ș
trei miliarde 800. Nu corespunde realită ii. ț Fără drum de acces. i lumea încă nu tie.”Ș ș

Raul Sebastian Tudora cu: ”Cine a făcut cererea de introducere în intravilan?”ș
Doamna Bolea: ”Nu a făcut nimeni.”
Domnul Nea ă: ”Pentru o altă suprafa ă.”ț ț
Călin  Hedviga:  ”Cererea  de  introducere  în  intravilan  a  fost  făcută  de  către

dumnealui. A doua cerere de extindere a suprafe ei tot de către dumnealui. Ulterior,ț
municipiul Alba-Iulia a introdus în intravilan.”

Rare  Buglea: ”Investi ia o face i cu fonduri europene?”ș ț ț
Domnul Nea ă: ”Nu.”ț
Călin Hedviga: ”Deci, încă odată. Acesta este trupul. Parcelele dumnealor sunt

acestea. Aceasta a domnului Nea ă, aceasta a doamț nei Bolea. Iar bucă ica aceasta aț



fost introdusă în intravilan în baza hotărârii din 2011 respectiv 2013. Cam aceasta este
situa ia.”ț

Paul Voicu: ”Deci, până aici a fost, să în eleg introdus în 2011?”ț
Călin Hedviga: ”Nu chiar. Până aici. Bucata aceasta.”
Paul Voicu: ” i care este propunerea? Bucata aceasta să nu mai fie?”Ș
Domnul  Nea ă:  ”Terenurile  acestea  sunt  ale  mele.  Terenul  acesta  nu  esteț

introdus deloc în intravilan.”
Paul Voicu: ”Aici ave i baltă de pe te?”ț ș
Domnul Nea ă: ”Nu. Balta este aici.”ț
Paul  Voicu:  ”Doamna  Hedviga!  Trebuie  să  facem  un  proiect  pentru  treaba

aceasta?”
Călin Hedviga: ”Da.”
Paul  Voicu:  ”Domnule  pre edinte!  Atunci,  vă  rog  să  supune i  aprobăriiș ț

Consiliului local dacă sunte i de acord să ini iem un proiect pentru viitoarea edin ă.„ț ț ș ț
Călin Hedviga: ”Aceasta presupune un pomelnic de avize. Nu se face a a cu oș

hotărâre.”
Paul  Voicu:  ”De aceea  am întrebat.  tiu  că  nu se  face  a a.  Trebuie  proiect,Ș ș

trebuie avize. tim câte trebuie.”Ș
Mircea Hava: ”Deci, asta este problema! Sunt taxele foarte mari.”
Doamna Bolea: ”Da. Sunt foarte mari.”
Marcel Jeler: ”Domnul viceprimar a pus punctul pe ”i”. Da i-mi voie să vă ajutț

să lua i o hotărâre. Oricum, aceasta nu se poate lua acum. Trebuie făcut un proiect. Ceiț
îndreptă i i  conform legii  să  îl  facă!  ț ț Dacă  îl  vor  face!  Dumneavoastră,  să  vota iț
eventual să se facă un proiect, urmând a se lua o decizie pe baza lui.  Din punct de
vedere juridic vorbesc.”

Medrea Bogdan: ”Supun la vot propunerea de ini iere a unui proiect de hotărâre.ț
Cine este pentru?”

”Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru.”

Mircea Hava: ”Cine face proiectul?”
Clepan Dimitrie: ”Primarul!”
Mircea Hava: ”Crede i că dacă a i votat, gata! Votul dumneavoastră este în van!ț ț

O să facem noi un proiect pentru treaba aceasta. Domnul Nea ă, să veni i să o căuta iț ț ț
pe doamna arhitect!”

4. Medrea Bogdan: ”Tot la diverse avem raportul nr. 82272/2014  de deplasare
la Bruxelles a domnului Primar Mircea Hava.”

Medrea Bogdan: ”Mai sunt discu ii  la diverse? Dacă nu mai sunt,  intrăm înț
ordinea de zi.”

1.  Rectificarea  bugetului  general  de  venituri  i  cheltuieli  pe  anul  2014  alș
municipiului Alba Iulia. 



Se dă cuvântul doamnei îr Teofila  care prezintă proiectul de hotărâre precumȚ
i raportul de specialitate.ș

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizare dinș
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.
      Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avemș
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Teofila îr: ”Vreau să vă comunic referitor la raportul pe care vi l-am prezentatȚ
pentru dosarul edin ei faptul că au intervenit unele modificări. Mai bine zis completări.ș ț
În ce sens? În sensul că, miercuri, abia miercuri ni s-a transmis de la Direc ia Generală aț
Finan elor plafonul maxim al cheltuielilor de personal pentru învă ământ. Dar acolo nuț ț
mai exista  plafon la cheltuielile de personal. Nu existau nici bani, nici plafon. Ei, plafon
pentru  toate  capitolele  din  buget,  toate  serviciile  publice,  aparatul  propriu  inclusiv
învă ământ, sănătate i a a mai departe. Ca plafon nu s-a comunicat suma de 855 mii lei,ț ș ș
ceea ce înseamnă că nici măcar o treime din cheltuielile de personal la învă ământ nu ar fiț
putut  fi  achitate.  i  ieri  am primit  comunicarea  tot  de  la  finan e  pentru  sumele  laȘ ț
învă ământ de  2645 mii lei. Sumele există dar nu există plafon. Şi atunci am procedat laț
diminuarea  plafonului  pe  celelalte  capitole  de  cheltuieli,  aceasta  însemnând  aparat
propriu, servicii publice. Deci, tot ceea ce este în subordinea Consiliului local şi în cadrul
Primăriei. Şi m-am dus pe fiecare capitol în parte. Şi vă spun sumele cu care am venit în
modificare la raportul pe care vi l-am prezentat iniţial.  Şi datorită faptului că, la ora
aceasta în contul de execuţie apar ca încasate cotele defalcate din impozitul pe venit, de
fapt apar depăşite, încasare în plus, am majorat aceste cote din impozitul pe venit cu suma
de 2500 lei. Totodată, tot aşa, la o analiză bugetului am diminuat sumele FEM cu 2500 şi
cu încă 1795, în total  4295 mii  lei.  Sumele defalcate  din TVA pentru învăţământ  şi
indemnizaţii asistenţi personali 2756. Am diminuat sumele de pe capitolul 51 la cheltuieli
de personal cu suma de 427 mii lei, de pe bunuri şi servicii cu 100 mii lei, de pe cap. 54
Cheltuieli de personal 56000 lei, de la ordine publică Poliţia locală 765 mii lei, de pe
sănătate 66100 mii lei. De pe capitolul cultură, aici a avut loc o modificare doar la credit.
Am scăzut creditul care era iniţial dar o să vă povestească şi doamna Moldovan, creditul
care era repartizat iniţial pentru Mamut. Şi acolo am avut o economie. Şi l-am dus, l-am
plusat pe zona interioară, proiect care se va derula până în 31 decembrie. Tot la cap. 66
Bunuri şi servicii am majorat suma cu 100 de mii pentru alte evenimente. La cap. 68
Asigurări şi asistenţă socială am scăzut 300 de mii de la cheltuielile de personal. De la
bunuri şi servicii încă 209 mii pe lângă cei pe care i-am scăzut. Şi de pe un proiect
Experienţă pentru eficienţă constat că sunt prea mulţi acolo  şi i-am scăzut acum 25,72
mii lei. De pe cap. 70.02 Locuinţe, servicii şi dezvoltare publică la cheltuieli de personal
am scăzut 83 mii lei. Tot aşa, de pe capitolul cadastru şi agricultură, tot la cheltuieli de
personal suma de 25 mii lei. Totodată, ca să acoperim cu plafon cheltuielile de personal la
învăţământ, pentru a putea acorda cheltuielile la luna noiembrie. Specific încă odată, la
luna decembrie nu există  nici plafon şi nici sume pentru învăţământ. Aşteptăm să vedem.
Probabil că vor sosi în luna, noiembrie, decembrie. Nu ştiu. Deocamdată aşa stăm. Putem
să achităm salariile la învăţământ la luna noiembrie. La decembrie nu vor fi suficienţi
banii. Nici pe celelalte capitole. Ca şi plafon vorbesc. Avem  o limită maximă în care



trebuie să ne încadrăm pe an. Am scăzut, de asemenea la autofinanţate la învăţământ la
cheltuieli de personal cu 80 mii lei. Acolo este plata cu ora. Şi am zis că, mai bine să fie
plătite salariile integral la învăţământ. Oricum era plan realizat aici. Permitea. Şi mai am
de la Căminul pentru persoane vârstnice încă 95 mii lei. Deci, aşteptăm în cursul lunii
noiembrie, probabil se va repartiza plafon şi atunci vom putea asigura dacă vom avea
plafon şi bani.”

Paul Voicu: „Pe scurt o rectificare de buget în noiembrie.”
Teofila Ţîr: „Sigur.”
Medrea Bogdan: „Eu am o întrebare pentru domnii consilieri.”
Teofila Ţîr: „Vă rog.”
Medrea  Bogdan:  „Care  dintre  dumneavoastre  aţi  reţinut  aceste  sume  şi  toate

sumele cu modificările care au apărut?”
Paul Voicu: „Cine a citit proiectul!”
Medrea  Bogdan:  „Cu  modificările  care  au  apărut.  Deci,  ar  fi  ok  pentru  data

viitoare, la început să le avem şi noi  pe masă pentru că ar fi foarte uşor să le reţinem dacă
le avem şi noi în faţă.”

Teofila Ţîr: „Domnule consilier!  Cu mare drag! Ieri, la ora 15,30 am primit aceste
sume.”

Medrea Bogdan: „Astăzi puteaţi să ni le puneţi pe masă aşa cum aţi pus şi alte
proiecte! Ca să putem să le vedem!”

Teofila Ţîr: „Dar vi le mai repet odată dacă vreţi să le ştiţi. Vă pot face şi o copie.”
Medrea Bogdan: „Am alte problemă care apar.”
Teofila Ţîr: „Este vorba de alocarea acelor bani pentru învăţământ. Nu sunt alte

modificări. Alocarea acelor bani pentru învăţământ din celelalte capitole. Adică, de la
aparatul propriu, de la serviciile publice.”

Mircea Hava: „Aduceţi chestia aceea! Dacă ştie să citească chestia aceea de buget,
eu o mănânc!”

Medrea Bogdan: „Oricând, domnule Primar! Vă rog frumos! Vorbesc eu şi după
aceea vă dau cuvântul!”

Paul Voicu: „Ce se întâmplă, domnule preşedinte? De când aţi început şedinţa doar
pe tonul acesta vorbiţi! L-aţi jignit pe domnul Sandu!”

Medrea Bogdan: „Nu e adevărat! Nu l-am jignit!”
Paul Voicu: „Ne-aţi spus că trebuie să fim consilieri care să nu vorbim aşa despre

powerlifting! Vă aduceţi aminte?  Da?”
Medrea Bogdan: „Trebuie tratată ca o federaţie! Da! Îmi aduc aminte!”
Paul Voicu: „Foarte bine!”
Medrea Bogdan: „Avem 400 mii lei care pleacă  de la locuinţe sociale! Nu ştim

unde! Pleacă la învăţământ! Într-adevăr este foarte mică! 100 de mii ! Dar diferenţa de
300 de mii unde pleacă? Văd că se împarte pe alte capitole! Avem aici la capitolul 68
Asigurări şi asistenţă socială.”

Paul Voicu: „De ce nu l-aţi întrebat pe domnul Crişan pentru că e în comisie şi vă
explică tot? Veniţi acum în şedinţă şi cereţi detalii!”

Medrea Bogdan: „Îmi cer scuze domnul Paul Voicu că întreb!”
Paul Voicu: „Nu trebuie să vă cereţi scuze. Să veniţi la comisie să întrebaţi.”



Medrea Bogdan: „Am asigurări şi asistenţă socială.”
Teofila Ţîr: „Da. De acolo am luat, asta v-am explicat la început. Am luat pentru a

asigura cheltuielile de personal la învăţământ. Numai acolo nu am plafon. Ca şi plafon.
La începutul anului când am elaborat bugetul am repartizat pe fiecare capitol în parte
cheltuieli de personal bunuri şi servicii. Ei, plafonul care s-a repartizat la începutul anului
nu  este  suficient  pentru  acoperirea  cheltuielilor  de  peronal  pe  tot  anul.  Acel  plafon
cuprinde absolut toate capitolele din buget, plus învăţământ, plus asistenţa socială.”

Medrea Bogdan: „Sunt nişte bani care pleacă de aici. Bunuri şi servicii minus 50 de
mii, asistenţă socială minus 235 de mii, cheltuieli nu ştiu ce tot 190 de mii. Şi am un plus
de 108 mii la profesori ceea ce este foarte bine. Mai am un minus 45 de mii asistenţa
socială. Încă mai ştiu să citesc!”

Teofila Ţîr: „Da. Deci, nu se poate spune că banii i-am luat de acolo şi îi pun
undeva acolo pentru că am plusuri şi minusuri peste tot, domnul Medrea!”

Medrea Bogdan: „Pe total pleacă de aici 400 de mii.  La învăţământ rămân 108
plus. Restul se împarte pe alte chestii. De ce pleacă de la asistenţă socială, de ce pleacă de
la bunuri şi servicii tot la asistenţă socială?”

Teofila Ţîr: „Mă lăsaţi să vă explic?”
Medrea Bogdan: „Da. Vă rog.”
Teofila Ţîr: „Pe fiecare capitol în parte există cu plus şi minus. Acolo unde este

economie se scade, acolo unde este necesar a aloca se adună. Da? Plus cu minus trebuie
să dea zero. La noi nu dă. De ce? O să vă spun şi de ce. O să vină doamna Moldovan şi o
să vă explice lista excedentului pentru că, de acolo, de la excedent s-a făcut o diminuare.
Poate aţi confruntat cu lista şi de acolo aveţi neclaritate. Dacă vă uitaţi în raport, undeva s-
a specificat aici suma de 508 mii lei. Pe ultima filă la raport suma de 508 mii lei din
excedentul bugetului local al anului 2013 se va utiliza pentru acoperirea temporară a
golurilor  de  casă  provenite  din  decalajele  între  veniturile  şi  cheltuielile  secţiunii  de
dezvoltare, ceea ce v-am mai explicat şi altă dată în şedinţă de consiliu. Pentru că, pe
partea  de  dezvoltare  bugetul  are  două  părţi:  secţiunea  de  dezvoltare  şi  secţiunea  de
funţionare. Pe partea de dezvoltare, care sunt veniturile acolo? Sunt venituri: rambursuri
din proiecte, dacă vin bani de la bugetul de stat pentru drumuri, pentru ştiu eu ce. Aşa. Pe
secţiunea de funcţionare veniturile sunt proprii: impozite şi taxe locale.”

Sandu Cornel Stelian: „Nu mergeţi particular să daţi ore la domnul Medrea?”
Medrea Bogdan: „Vă rog frumos puţin respect! Respectul faţă de colegi!”
Paul Voicu: „Dumneavoastră aţi început cu jigniri!”
Albani Rocchetti Simone: „Eu, când nu ştiu ceva mă duc la doamna Moldovan. Nu

în timpul şedinţei.”
Medrea Bogdan: „Eu am pus o întrebare de bun simţ.”
Sandu Cornel Stelian: „Există şi cursuri!”
Teofila Ţîr: „Deci, nu am cum să vă spun că suma x merge în capitolul y. Nu am

cum să vă spun pentru că, toate minusurile se compensează  cu plusurile.”
Medrea Bogdan: „Mai sunt alte discuţii?”
Silvia Moldovan: „Vrea să vă spun legat de buget. Ca să compensăm o diferenţă,

pe capitolul fonduri nerambursabile lista de investiţii la cheltuieli de capital, respectiv pe
tot bugetul de cheltuieli de capital trebuie să plusăm suma de  25072 care a rezultat  din



contractele de finanţare pe proiectul Fem Ro, poziţia 10 din capitolul 68,02. De la data de
la care am întocmit lista şi până acum a apărut această modificare.”

Teofila Ţâr: „Şi aici vă pot spune exact că suma este luată din Experienţă pentru
eficienţă şi dusă pe Fem Ro.”

Medrea Bogdan: ”Alte discu ii dacă mai sunt la acest proiect? Nu sunt, a adarț ș
supun la vot aprobarea acestui proiect cu amendamentele propuse. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 15 voturi pentru şi 5 abţineri Vasile
Crişan, Medrea Bogdan, Jidveian Ovidiu Viorel, Clepan Dimitrie, Zdrânc Daniel.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 293/2014

Albani Rocchetti Simone: „Să înţeleg că sunteţi contra să găsim resurse pentru
învăţământ?”

Jidveian Ovidiu Viorel: „Motivul abţinerii este că se prezintă datele în şedinţă şi
nu cu o zi înainte. Să se prezinte cel puţin cu o zi înainte.”

Teofila Ţîr: „Ieri am primit adresa.”
Mircea Hava: „Doamna Teofila! Au fost ani de zile când nu s-a votat bugetul.

Nu că nu au înţeles! Nu au votat că aşa au vrut! Datele le-am primit de la cei care sunt
colegii lor de partid aseară! Trebuia să le introducem. Facem mâine o şedinţă dacă
vreţi!  Facem un seminar!  Vă explicăm! Deci,  ştiţi  care este treaba! Votaţi  ca nişte
copii! Supăraţi-vă pe mine că nu mă interesează! Ca nişte copii de grădiniţă! Aseară au
venit! Aveţi vreun dubiu că banii aceştia se duc unde nu trebuie? Spuneţi tare chestia
aceasta!”

Jidveian  Ovidiu  Viorel:  „Domnule  Primar!  Îmi  cer  scuze  că  intervin  peste
dumneavoastră. Nu cred că este cazul să ne jignim. Este o şedinţă de consiliu solemnă
şi nu trebuie să ne jignim, să ne facem copii şi aşa mai departe.”

Mircea Hava: „Eu v-am spus treaba aceasta!”
Jidveian Ovidiu Viorel: „Şi eu v-am explicat de ce ne-am abţinut.”
Paul Voicu: „De la începutul şedinţei ne luaţi la mişto! Nu merge sistemul de

PSD în Consiliu local! Aici este administraţie publică locală, domnule preşedinte! Ori
facem administraţie publică locală ori facem şedinţă de partid! Numai dumneata ai
voie să te enervezi şi să ridici tonul şi noi nu avem voie? Suntem ca şi la grădiniţă!
Ferească Dumnezeu!”

Popa Pavel: „Am o rugăminte, fiind decanul de vârstă al acestui Consiliu local.
Îi rog pe toţi colegii. Îmi cer scuze că mă exprim aşa. Să punem mâna pe Legea nr. 215
care ne spune foarte clar pe articole modul de comportare al nostru  într-o şedinţă de
consiliu. Dacă domnul Primar a ridicat degetul şi a spus că vrea să vă spună ceva, daţi-
i voie să spună! Dacă vreunul din noi vrea să discutăm ceva referitor la un proiect, la
fel. Lăsaţi-ne să terminăm!”

Jidveian Ovidiu Viorel: „Ca şi mezin de vârstă împreună cu colegul meu, eu
propun să mergem mai  departe,  să  lăsăm discuţiile  care  nu îşi  au locul.  Ziua este
lungă.  Unii  mai  au  şi  campanie  electorală  după  şedinţă.  Să  profităm  din  plin.
Mulţumesc!”



2. Execu ia bugetului general de venituri i cheltuieli pe trimestrul III anul 2014ț ș
al municipiului Alba Iulia 

Se dă cuvântul doamnei Teofila îr care prezintă proiectul de hotărâre precum şiȚ
raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizare dinș
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.
      Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avemș
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Teofila îr: ”Dacă aveţi întrebări, vă stau la dispoziţie. Aici v-am dat cu cifre şiȚ
procente, cu tot ce trebuie.”

Medrea Bogdan: ”Discu ii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot proiectulț
de hotărâre. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 15 voturi pentru şi 5 abţineri Vasile
Crişan, Medrea Bogdan, Jidveian Ovidiu Viorel, Clepan Dimitrie, Zdrânc Daniel.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 294/2014

  3. Modificarea organigramei i statului de func ii al aparatului de specialitate alș ț
Primarului Municipiului Alba Iulia 

Se  dă  cuvântul   domnului  Bucur  Dorică   care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier   Vasile  Cri an   care  prezintă  raportul  deș
avizare din partea Comisiei  Consiliului  Local  de studii,  prognoze economico-sociale,
buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.

Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nuș
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

 Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie
publică  locală,  juridică  şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme  ale
minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice,  respectarea  drepturilor  şi  libertăţilor
cetăţeneşti.

        Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de
hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Bucur Dorică: „Dacă sunt întrebări, vă stau la dispoziţie.”
Medrea Bogdan: ”Discu ii dacă  sunt? Nu sunt, a adar supun la vot aprobareaț ș

acestui proiect. Cine este pentru aprobare?” 
         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20  voturi pentru.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 295/2014

4. Modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea nr. 22/2014 a Consiliului local  privind



aprobarea redistribuirii pe obiective de investi ii a creditului bancar contractat în anulț
2013

Se dă cuvântul  doamnei Silvia Moldovan care prezintă  proiectul  de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizare dinș
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avemș
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Medrea  Bogdan:  ”Discuţii?  Nu  sunt,  a adar  supun  la  vot.  Cine  este  pentruș
aprobarea acestui proiect?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 15 voturi pentru şi 5 abţineri Vasile
Crişan, Medrea Bogdan, Jidveian Ovidiu Viorel, Clepan Dimitrie, Zdrânc Daniel.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 296/2014

5. Modificarea anexei nr. 1 la Hotărârea nr. 20/2014 privind aprobarea utilizării
sumelor din excedentul bugetului local din 2013 ca sursă de finan are a cheltuielilorț
sec iunii de dezvoltare ț
        Se dă cuvântul  doamnei Silvia Moldovan  care prezintă proiectul de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier   Vasile  Cri an   care  prezintă  raportul  deș
avizare din partea Comisiei  Consiliului  Local  de studii,  prognoze economico-sociale,
buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.
          Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avemș
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
          Silvia Moldovan: „Aici vreau să vă rog să îmi îngăduiţi o singură modificare. Nu se
modifică  nimic  la  total.  Pentru  că,  de  la  data  pregătirii  materialului  până  acum am
identificat o cheltuială  pe obiectivul Amenajare zona Mamut de 20 mii lei şi în loc să o
disponibilizăm aceasta, o să disponibilizăm deci, în cadrul aceleiaşi valori această sumă
de 20 mii lei tot la capitolul 66 punctul 10 Studii şi alte documentaţii tehnico economice.”

Medrea Bogdan: ”Discu ii dacă mai sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine esteț ș
pentru cu amendamentul propus."  
         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat  15 voturi pentru şi 5 abţineri Vasile
Crişan, Medrea Bogdan, Jidveian Ovidiu Viorel, Clepan Dimitrie, Zdrânc Daniel.”

     
S-a adoptat Hotărârea nr. 297/2014

6.  Înfiin area  UIL a  proiectului  ”  Cre terea  performan ei  energetice  a  unorț ș ț
blocuri de locuin e din municipiul Alba Iulia ”ț
 Se dă cuvântul  doamnei Crina Dumitrescu care prezintă proiectul de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

   Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizare dinș
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,



servicii publice şi comerţ.
          Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avemș
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Crina Dumitrescu: „Dacă aveţi întrebări, vă stau la dispoziţie.”
Medrea Bogdan: ”Discuţii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentru?”ș
”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 298/2014

7. Completarea anexelor 1 i 2 a Hotărârii nr. 144/2014 a Consiliului  local alș
municipiului Alba Iulia

Se dă cuvântul doamnei Crina Dumitrescu  care prezintă proiectul de hotărâre
precum i raportul de specialitate.ș

   Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizare dinș
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.
          Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avemș
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Raul  Sebastian  Tudoraşcu  care  prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică
locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea
ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

        Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de
hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Crina Dumitrescu: „Dacă sunt întrebări, vă stau la dispoziţie.”
Medrea  Bogdan:  ”Discu ii?  Nu sunt,  a adar  supun  la  vot.  Cine  este  pentruț ș

aprobare?”
”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 299/2014.

8. Repartizarea unor locuin e sociale i stabilirea chiriei ț ș
          Se dă cuvântul  doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

       Se dă cuvântul d-lui consilier Domuţa Iulius Viorel care prezintă raportul de
avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  Local  pentru  activităţi  ştiinţifice,  învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
  Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Delia Cristescu: „Este în ordinea punctajului.”
Medrea Bogdan: ” Discuţii? Nu sunt, a adar supun la vot proiectul de hotărâre.ș

Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.”



S-a adoptat Hotărârea nr. 300/2014.

Intră în sala de şedinţă domnul consilier Pleşa Gabriel.

9. Aprobarea actului adi ional nr.  4 la Acordul de parteneriat din 23.11.2006ț
încheiat  între  DGASPC Alba,  Municipiul  Alba Iulia  prin DAS i  Asocia ia  pentruș ț
Consiliere i Asisten ă Specializată  Alba Iulia ș ț
         Se dă cuvântul  doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa  Iulius  Viorel  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei  Consiliului  Local  pentru activităţi  ştiinţifice,  învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
  Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
    Delia Cristescu: „În momentul în care noi prelungim contractele de parteneriat
pe care le avem, o facem împreună cu celălalt partener al nostru DGASPC. Când am
intrat noi cu prelungirea, Consiliul Judeţean a prelungit pe trei luni. A dorit să îşi facă
nişte  analize  proprii  după  care  au  continuat  în  aceeaşi  termeni  contractul.  Atât  e
modificarea cu care venim azi. E acelaşi act adiţional  ca şi la Direcţia Generală. Nu
are nici o modificare.”

Medrea Bogdan: ” Întrebări? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentru?”ș
         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 301/2014

10.  Modificarea i  completarea Hotărârii  nr.  285/2012 a  Consiliului  local  alș
municipiului Alba Iulia.
         Se dă cuvântul  doamnei Luminiţa Fara  care prezintă proiectul de hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă raportul de
avizare din partea Comisiei Consiliului local pentru administraţie publică locală, juridică
şi  disciplină,  relaţii  cu  publicul,  probleme ale  minorităţilor,  apărarea  ordinii  publice,
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.
        Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Luminiţa Fara: „Aici am o modificare faţă de proiectul pe care l-am prezentat. Ieri
a  venit  o  solicitare  de  la  Colegiul  Economic  Dionisie  Pop  Marţian  care  solicită
desemnarea a doi reprezentanţi ai Consiliului local. Faţă de domnul Costinaş mai trebuie
un reprezentant.”

Pocol Dorin: „Pe hârtie că şi aşa la şedinţe nu ne cheamă nimeni.”
Jidveian Ovidiu Viorel: „Eu îl propun pe domnul Crişan Vasile.”
Zdrânc Daniel: „La Grădiniţa nr. 12 îl propun pe domnul Jidveian Ovidiu Viorel.”
Raul  Sebastian Tudoraşcu:  „La  Grădiniţa nr.  12 îl  propun pe domnul  Marius

Presecan.”



Jidveian Ovidiu Viorel: „Haideţi să le luăm în ordine propunerile.”
Medrea Bogdan: „Colegiul Economic Dionisie Pop Mar ian domnul Vasileț

Crişan.”
Luminiţa Fara: „Este domnul Costinaş şi mai trebuie un reprezentant.”
Medrea Bogdan: „Am avut o propunere. Pe domnul Vasile Crişan. Alte propuneri

mai sunt? Dacă nu supun la vot. Cine este pentru”
”Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 19 voturi pentru i 2 ab ineri Raulș ț

Sebastian Tudora cu, Vasile Cri an.”ș ș

Raul Sebastian Tudoraşcu: „Cei de la Liceul de Arte mai au şi ei nevoie de doi
reprezentanţi.”

Sandu Cornel Stelian: „Să nu înţelegeţi că trebuie să fie neapărat consilieri locali.”

Pleşa Gabriel: „La Şcoala Avram Iancu îl propun pe domnul Popa Pavel.
Şi mai am o propunere. Pe domnul Petric Vasile.”
Medrea Bogdan: „Supun la vot aceste propuneri. Cine este pentru?”
„Fiind supuse la vot,  aceste  propuneri  au fost  votate cu 19 voturi  pentru i  2ș

ab ineri Petric Vasile, Popa Pavel.”ț

Medrea Bogdan: „La Şcoala Mihai Eminescu.”
Luminiţa Fara: „Pocol Dorin şi încă doi reprezentanţi.”
Sandu Cornel Stelian: „Propun pe o doamnă profesoară de acolo Furdui Miruna. Şi

mai fac încă o propunere, pe doamna Corina Sava, tot profesoară.”
Medrea Bogdan: „Supun la vot aceste propuneri. Cine este pentru?”
„Fiind supuse la vot, propunerile au fost votate cu 21 voturi pentru.”

Luminiţa Fara: „La grădiniţa nr. 12 este domnul Zdrânc Daniel şi mai trebuie
un reprezentant.”

Raul Sebastian Tudoraşcu: „Îl propun pe domnul Marius Presecan.”
Zdrânc Daniel: „Îl propun pe domnul Jidveian Ovidiu Viorel.”
Raul Sebastian Tudoraşcu: „Acolo este un singur loc liber.”
Medrea Bogdan: „Supun la vot propunerea ca domnul Jidveian Ovidiu Viorel să fie

reprezentant din partea Consiliului local. Cine este pentru?”
„Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 4 voturi pentru Medrea Bogdan,

Clepan Dimitrie, Zdrânc Daniel, Vasile Cri an, o ab inere Jidveian Ovidiu Viorel i 16ș ț ș
voturi împotrivă Albani Rocchetti Simone, Ioan Bogă an, Rare  Buglea, Marius Adrianț ș
Costina , Iancu Gheorghe, Domu a Iulius Viorel, One iu Cornelia Maria, Pocol Dorin,ș ț ț
Paul Voicu, erdean Dorin Pavel, Ple a Gabriel, Petric Vasile, Marius Adrian Costina ,Ș ș ș
Sandu Cornel Stelian, Popa Pavel, Raul Sebastian Tudora cu.”ș

Nu s-a întrunit numărul de voturi necesar.

Medrea Bogdan: „Supun la vot propunerea ca domnul Marius Presecan să fie
reprezentant din partea Consiliului local la Grădiniţa nr. 12. Cine este pentru?”

„Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 14 voturi pentru i 3 ab ineriș ț



Jidveian Ovidiu Viorel,  erdean Dorin Pavel,  Marius Presecan i  4 voturi  împotrivăȘ ș
Medrea Bogdan, Clepan Dimitrie, Zdrânc Daniel, Vasile Cri an.”ș

Luminiţa Fara: „La Grădiniţa nr. 11 este domnul Popa Pavel şi mai trebuie
un reprezentant.”

Rareş Buglea: „Îl propun pe domnul Jidveian Ovidiu Viorel.”
Medrea Bogdan: „Supun la vot această propunere. Cine este pentru?”
”Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru i o ab inereș ț

Jidveian Ovidiu Viorel.”

Luminiţa Fara: „La Liceul de Arte Regin Maria.”
Raul Sebastian Tudoraşcu: „Doi reprezentanţi trebuie. Îl propun pe domnul Borteş

Narcis, profesor titular şi pe doamna Oargă Magdalena. Sunt doi oameni de acolo de la
liceu.”

Jidveian Ovidiu Viorel: „Eu îl propun pe domnul Chiciudean Gheorghe.”
Medrea Bogdan: „Supun la vot această propunere. Cine este pentru?”
„Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 7 voturi pentru Petric Vasile,

erdean Dorin Pavel, Clepan Dimitrie, Medrea Bogdan, Zdrânc Daniel, Vasile Cri an,Ș ș
Jidveian Ovidiu Viorel i 14 voturi împotrivă.”ș

Propunerea a fost respinsă întrucât nu s-a întrunit numărul de voturi necesar.”

Medrea  Bogdan:  „Supun  la  vot  propunerea  ca  domnul  Borteş  Narcis  şi
doamna Magdalena Oargă să fie reprezentanţi ai Consiliului local la Liceul de Arte.
Cine este pentru?”

„Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu15 voturi pentru i 6 ab ineriș ț
Clepan Dimitrie, Medrea Bogdan, Zdrânc Daniel, Jidveian Ovidiu Viorel, Vasile Cri an,ș

erdean Dorin Pavel:”Ș

Luminiţa  Fara:  „Avem articolul  2.  Completăm Hotărârea  cu  Colegiul  de
Afaceri care a solicitat să aibă un reprezentant. Deci, ei nu au fost în hotărârea
veche. Există din partea lor o propunere. Domnul Marcel Jeler.”

Jidveian Ovidiu Viorel: „Eu l-aş propune şi pe domnul Albani Rocchetti Simone.”
Raul Sebastian Tudoraşcu: „Pot să meargă doi reprezentanţi?”
Medrea Bogdan: „Domnul Jeler zice să îl lăsăm pe domnul Albani.”
Rareş Buglea: „Şi domnul Albani zice să îl lăsăm pe domnul Jeler!”
Oneţiu Cornelia Maria: „Să îl lăsăm pe domnul Marcel Jeler că a mai fost.”
Sandu Cornel Stelian: „Să lăsăm pe cine vrea să participe şi cine poate.”
Medrea  Bogdan:  „Supun  la  vot  propunerea  ca  domnul  Marcel  Jeler  să  fie

reprezentant al Consiliului local al Colegiul de Afaceri. Cine este pentru?”
„Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 21.”
Medrea Bogdan: ” Supun la vot proiectul de hotărâre împreună cu propunerile.

Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 302/2014.



 11. Alocarea unei sume de bani din bugetul local, pe anul 2014, al municipiului
Alba Iulia 

Se  dă  cuvântul  doamnei  Luminiţa  Fara  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum i raportul de specialitate.ș

Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa  Iulius  Viorel  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei  Consiliului  Local  pentru activităţi  ştiinţifice,  învăţământ,
cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
  Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Luminiţa Fara: „Până la 500 de lei pentru Şcoala Gimnazială Avram Iancu. Este
vorba de un grup de elevi şi profesori care merg la un schimb de experienţă.”

Medrea Bogdan: ”Discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot proiectul de hotărâre.ț ș
Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 303/2014

12. Implementarea sistemului  de colectare  separată  a  de eurilor  municipale  peș
două frac ii, umede i uscatț ș

Se  dă  cuvântul  doamnei  Ileana  Krisbai  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum i raportul de specialitate.ș

  Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Jidveian Ovidiu Viorel: „Eu am nişte întrebări aici. Cred că mai multă lume are.
Ideea  este  următoarea.  Am înţeles  că  pentru  persoane fizice,  pentru  cetăţeni  se  face
implementarea acestui sistem. Presupune mai multe containere. Cine suportă costurile
pentru containerele suplimentare?”
 Ileana Krisbai: „Operatorul le suportă.”
 Jidveian Ovidiu Viorel: „Am înţeles.”
 Paul Voicu: „În raport scrie.”
 Pocol Dorin:  „În raport  scrie  că,  până la  urmă cel  care  le  aruncă deşeurile le
suportă. Adică, oamenii până la urmă.”

Medrea Bogdan: ”Discu ii dacă mai ave i la acest proiect? Nu sunt, atunci supun laț ț
vot. Cine este pentru aprobarea acestui proiect?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21  voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 304/2014.

 13.  Aprobarea  Actului  adi ional  nr.  1  la  Statutul  Asocia iei  de  Dezvoltareț ț
Intercomunitară Salubris Alba i cuantumul cotiza iei datorat asocia ieiș ț ț



Se  dă  cuvântul  doamnei  Ileana  Krisbai  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum i raportul de specialitate.ș
       Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Medrea Bogdan: ”Discuţii? Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, proiectul şi articolele au fost votate cu 16 voturi pentru şi 5

abţineri Zdrânc Daniel, Vasile Crişan, Jidveian Ovidiu Viorel, Medrea Bogdan, Clepan
Horaţiu.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 305/2014.

14. Aprobarea Studiului de oportunitate pentru delegarea gestiunii de colectare
i transport de euri municipale în jude ul Alba ș ș ț

Se  dă  cuvântul  doamnei  Ileana  Krisbai  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum i raportul de specialitate.ș

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
     Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi  nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Medrea Bogdan: ”Dacă sunt discu ii? Nu sunt, supun la vot. Cine este pentru?”ț
”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 19 voturi pentru şi 2 abţineri Pocol

Dorin, Zdrânc Daniel.„

S-a adoptat Hotărârea nr. 306/2014.

15. Participarea Municipiului Alba Iulia în cadrul proiectului ”Being a Jew” (”A
fi evreu”), finan at prin programul european Europa pentru cetă eni 2014-2020ț ț

Se dă cuvântul doamnei Crina Dumitrescu care prezintă proiectul de hotărâre
precum i raportul de specialitate.ș

Se dă cuvântul d-lui consilier  Vasile Cri an  care prezintă raportul de avizare dinș
partea Comisiei Consiliului Local de studii, prognoze economico-sociale, buget, finanţe,
servicii publice şi comerţ.

Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avemș
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Se dă cuvântul d-lui consilier Raul Sebastian Tudoraşcu care prezintă
raportul  de  avizare  din  partea  Comisiei  Consiliului  local  pentru  administraţie
publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu publicul, probleme ale minorităţilor,
apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti.

        Raul Sebastian Tudoraşcu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de
hotărâre şi nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
Medrea Bogdan: ”Întrebări dacă sunt la acest proiect? Nu sunt, a adar supun la votș

proiectul.”



”Fiind supus la vot, proiectul  a fost votat cu 20 voturi pentru şi o abţinere Petric
Vasile.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 307/2014.

16. Aprobarea plă ii cotiza iei către Asocia ia ”Ora e Energie România”ț ț ț ș
 Se  dă  cuvântul  domnului  Gabi  Armean  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum i raportul de specialitate.ș
       Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
     Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

 Gabi Armean: „Este vorba de cotizaţia care se plăteşte către Asociaţia
Oraşe Energie România. Ei sunt coordonatorii proiectului de reducere a noxelor cu
20%.”
Medrea Bogdan: ”Discuţii dacă sunt? Nu sunt, supun la vot. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, proiectul şi articolele au fost votate cu 21 voturi pentru.”

           S-a adoptat Hotărârea nr. 308/2014.

Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier Jidveian Ovidiu Viorel.

17. Acceptarea dona iei unei sta ii  de pompare ape uzate i  teren aferent,  înț ț ș
suprafa ă de 380 mp, din municipiul Alba Iuliaț

Se  dă  cuvântul  domnului  Gabi  Armean  care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum i raportul de specialitate.ș

Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Ioan  Bogăţan  care  prezintă
raportul de avizare din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi
privat, agricultură.
     Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi
nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
Gabi Armean: „Este vorba de staţia de pompare din cartierul Orizont care împreună

cu terenul de 280 mp va intra în domeniul public şi va fi transmisă către operatorul Apa
CTTA.”

Medrea Bogdan: ”Discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, proiectul şi articolele au fost votate cu 20 voturi pentru.”

           S-a adoptat Hotărârea nr. 309/2014.

18. Atribuirea denumirii unor străzi din municipiul Alba Iulia.
Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă proiectul precum şi raportul de

specialitate.
 Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier  Domuţa  Iulius  Viorel  care  prezintă  raportul  de
avizare din partea Comisiei  Consiliului  Local  pentru activităţi  ştiinţifice,  învăţământ,



cultură, sănătate, protecţie socială, culte, sport, agrement, turism şi protecţia copilului.
  Domuţa Iulius Viorel: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
         Călin Hedviga: „Luna aceasta atribuim şase denumiri de străzi pentru care avem
avizul de la Prefectură cât şi avizul comisiei din cadrul Primăriei.”
         Medrea Bogdan: „Supun la vot. Cine este pentru.”
         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 20 voturi pentru.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 310/2014.

Revine în sala de şedinţă domnul consilier Jidveian Ovidiu Viorel.

Călin Hedviga: „Domnule preşedinte! Am o rugăminte. Vă rog să permiteţi  să
discutăm proiectul nr. 35.”

35. Îndreptarea erorii materiale din anexa 1 a Registrului local al spa iilor verzi dinț
intravilanul municipiului Alba Iulia, aprobat prin Hotărârea nr. 409/2011 a Consiliului
local.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă proiectul precum şi raportul de
specialitate.

 Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare
din partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
     Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

 Călin  Hedviga:  „Acest  proiect  se  leagă  de  viitoarele  PUZ-uri,  PUD-uri  care
urmează să fie aprobate. Mă refer la îndreapă eroare materială din registrul zonelor verzi.
Şi în două cuvinte vă spun în ce constă. În 2008 se aprobă acest PUD care prevede în
locul unei centrale termice din Ampoi 3 realizarea unui tronson de locuinţe colective.
Registrul zonelor verzi se întocmeşte în 2011 la trei ani şi nu preia aceste reglementări
deşi regulamentul o prevede, motiv pentru care, la reluarea investiţiei noi trebuie să ţinem
cont de îndreptarea acestei erori materiale. Dacă m-aţi înţeles.”

Pocol Dorin: „Am înţeles.”
 Medrea Bogdan: „Discuţii? Nu sunt, atunci supun la vot. Cine este pentru.”

         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 327/2014.

19. Aprobarea unor documentaţii de urbanism :

Art.1:  Avizează Planul  Urbanistic  Zonal  „REGLEMENTARE  STRADA
DIMITRIE  ANGHEL,  ALBA  IULIA,  ZONA  DINAMITA,  STR.  DIMITRIE
ANGHEL, solicitant MOLDOVAN VASILE, MOLDOVAN RODICA, 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de



specialitate.
Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din

partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului  înconjurător,  conservarea monumentelor istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre i nu avemș
obiec iuni în privin a adoptării acestuia.ț ț ”
         Călin Hedviga: ”La articolul 1 este vorba de avizarea unei documentaţii de
urbanism ce presupune întregirea unei străzi din zona Lalelelor.  Dacă acest aviz există
se va face parcelă distinctă cu schimbarea categoriei de folosinţă din arător în drum şi
se va putea crea strada deja denumită.”  

Medrea Bogdan: ”Discu ii dacă  sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine esteț ș
pentru avizare.”

”Fiind supus la vot, articolul 1 a fost votat cu 21  voturi pentru.”

Art.2 Avizează Planul  Urbanistic  Zonal  „PARCELARE  LOTURI  PENTRU
CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE, REALIZARE ACCES,  ALBA IULIA,
MICESTI, STR. DRAGASANI, NR.20, solicitant MAN PETRU RAUL, DAN IOAN
CU SOTIA ARANKA”,  conform planului de situatie anexat, cu conditia, ca  pana la
aprobare,  sa  se  rezolve  situatia  juridica  a  terenurilor  destinate  modernizarii  strazii
pentru care se va crea parcela distincta cu folosinta drum si  a mentinerii  canalelor
pentru evacuarea apelor pluviale.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de
specialitate.

Călin  Hedviga:  ”Este  o  reluare  de  PUZ care  propune  realizarea  unei  străzi
pentru a putea fi făcută o parcelare şi o extindere a zonei de locuinţe între Miceşti şi
Orizont. Comisiile au dat aviz favorabil cu o condiţie pe care doresc să o menţinem
până  la  aprobare  şi  anume  cea  de  rezolvare  a  situaţiei  juridice  necesare  pentru
modernizarea străzii, astfel încât să se menţină canale de evacuare a apelor pluviale în
zonă.”

Medrea  Bogdan:  ”Alte  discu ii?  Nu  sunt,  a adar  supun  la  vot  cu  condi iaț ș ț
impusă de comisie. Cine este pentru avizare?”

”Fiind supus la vot, articolul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

Art.3 Avizează Planul  Urbanistic  Zonal  „REALIZARE  STRADA  DE
LEGATURA INTRE STR.  CASTANULUI SI  STR.  PEPINIEREI,  ALBA IULIA ,
OARDA DE JOS, solicitant TRIFA GABRIEL NICOLAE si sotia TRIFA CRISTINA
MARIANA”, conform planului de situatie anexat, cu conditia, ca pana la aprobare, sa
se rezolve situatia juridica a terenurilor destinate strazii propuse pentru care se va crea
parcela distincta cu folosinta drum.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din



partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului  înconjurător,  conservarea monumentelor istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii acest proiect de hotărâre iș
nu avem obiec iuni în privin a adoptării acestuia.ț ț ”

Călin  Hedviga:  ”Tot  avizare.  Această  avizare  vă  propune  extinderea  tramei
stradale în Oarda de Jos. Este vorba de o legătură ce se va crea între două străzi deja
existente. Aceasta este trama stradală existentă  iar dezvoltarea tramei stradale propune
realizarea  unor  străzi  care  să  permită  parcelarea  şi  apoi  emiterea  autorizaţilor  pe
această zonă. Documentaţia este la avizare  şi doresc să se menţină condiţia propusă de
comisii, aceea de reglementare a situaţiei juridice a străzilor.”

Medrea Bogdan: ”Discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentru cuț ș
condiţia impusă?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.”

Art.4 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „MODIFICARE PUD aprobat prin
HCL NR. 320/31.10.2011, art.7, CONSTRUIRE LOCUINTA DE SERVICIU, ALBA
IULIA,  STRADA  DOINEI,  NR.11,  solicitant S.C.  APULUM  AGENT  DE
ASIGURARE S.R.L.”, 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului  înconjurător,  conservarea monumentelor istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre i nu avemș
obiec iuni în privin a adoptării acestuia.ț ț ”

Călin Hedviga: ”La articolul 4 este vorba de o reavizare a unui PUD pe strada
Doinei. În urma demolării acestei case destructurate. Reavizarea propune schimbarea
destinaţiei. Deci, nu va mai fi cum a fost până în prezent locuinţă de serviciu şi birou
ci numai o locuinţă de serviciu pentru societatea comercială care solicită.”

Medrea Bogdan: ”Dacă mai sunt  discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cineț ș
este pentru aprobare?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru şi o abţinere Şerdean
Dorin Pavel.”

Art.5 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „CONSTRUIRE  LOCUINTA
INDIVIDUALA  SI  IMPREJMUIRE,  ALBA  IULIA,  STRADA  VARESE,  FN,
solicitant SOAITA IOAN VIOREL”, 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,



ecologice,  protecţia mediului  înconjurător,  conservarea monumentelor istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre i nu avemș
obiec iuni în privin a adoptării acestuia.ț ț ”

Călin Hedviga: ”La articolul 5 pe strada Varese între Alba-Iulia şi Miceşti. Este
către unitatea militară. Din cauza parcelelor foarte înguste de teren am solicitat PUD
pentru a reglementa modul de amplasare şi comportare a locuinţei familiale.”

Medrea Bogdan: ”Alte discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentruț ș
aprobare?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.”

Art.6 Modifică Planul Urbanistic de Detaliu „AMENAJARE SKATE PARC
aprobat  prin  HCL  NR  182/05.2012,  art.10,  ALBA  IULIA,  CETATEA  ALBA
CAROLINA,  CONTRAGARDA  BASTIONULUI  SF.  ELISABETA,  solicitant
MUNICIPIUL ALBA IULIA”, 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului  înconjurător,  conservarea monumentelor istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre i nu avemș
obiec iuni în privin a adoptării acestuia.ț ț ”

Călin Hedviga:  ”La articolul  6 propunem reanalizarea amenajării  skate  parc.
Motivul  pentru  care  am solicitat  această  reanalizare  trebuie  să  vi-l  spun  pe  scurt.
Pentru că au fost nişte discuţii în comisie şi nu vreau să se înţeleagă gre it. Atât laș
terenul de tenis cât şi dincolo la terenul de minifotbal s-au creat nişte precedente care
necesită  o  reluare  a  planului  urbanistic  pentru  a  fi  corelate.  De  ce?  Pentru  că
investiţiile realizate nu respectă nivelul de călcare a centrului istoric, ambele se află
puţin mai sus fiind nevoie de nişte racordări şi pentru că este momentul să discutăm
de o cale de circulaţie pietonală între şanţurile interioare şi exterioare. Iar acest tunel să
poată  fi  folosit  pentru  grupuri  sanitare  şi  vestiare,  să  dispară  veceurile  ecologice
inestetice din zonele de agrement.”

Medrea  Bogdan:  ”Discu ii?  Nu sunt,  a adar  supun  la  vot.  Cine  este  pentruț ș
aprobare?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 17 voturi pentru i 4 ab ineri Zdrâncș ț
Daniel, Clepan Dimitrie, Jidveian Ovidiu Viorel, Medrea Bogdan.”

Medrea Bogdan: „Oare aţi aflat cum se numeşte preşedintele ligii române de
skate board? Dacă avem un skate parc de 32 de miliarde!”

Călin Hedviga: „M-aţi întrebat pe mine?”
Medrea Bogdan: „Nu. Era o întrebare retorică.”



Silvia Moldovan: „Nu este la valoarea pe care o spuneţi. Este mult diminuată
valoarea după licitaţie.”

Părăseşte sala de şedinţă domnul consilier  Şerdean Dorin Pavel.

A  rt.7 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „REAMPLASARE STRUCTURA
PRESOSTATICA  SEZONIERA  –  MODIFICARE  PUD  aprobat  prin  HCL  NR.
309/31.10.2013,  ART.8,  ALBA  IULIA,  BASTIONUL  SF.  ELISABETA  –
RAVELINUL SF.  CAPISTRANO,  solicitant CLUB  SPORTIV MOVA ”, conform
planului  de  situatie  anexat, cu  conditia  emiterii  autorizatiei  pentru  constructie  cu
caracter provizoriu pe perioada sezonului rece timp de 3 ani, si revenirea la nivelul de
calcare initial la momentul restaurarii zidurilor fortificatiei in zona.

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului  înconjurător,  conservarea monumentelor istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  cu condiţii acest proiect de hotărâre iș
nu avem obiec iuni în privin a adoptării acestuia.ț ț ”

Călin  Hedviga:  ”Cu câteva  luni  în  urmă  aţi  aprobat  o  structură  presostatică
sezonieră pe unul din terenurile de tenis din zona mai înainte prezentată. Prin acest
plan  urbanistic  reamplasăm.  Motivul  reamplasării  este  dat  de  avizul  Ministerului
Culturii şi anume: iniţial s-a aprobat amplasarea structurii presostatice pe acest teren
de tenis. Ulterior, ca urmare a avizului îl mutăm mai spre şanţuri unde a fost postul
trafo şi s-a desfiinţat. Aici, comisia vă propun următoarea condiţie: cu condiţia emiterii
unei autorizaţii de construire cu caracter provizoriu numai pe perioada sezonului rece
timp de trei ani şi revenirea la nivelul iniţial de călcare după ce se mai fac amenajări
acolo. Eu cred că această condiţie poate fi menţinută.”

Medrea  Bogdan:  ”Discu ii?  Nu sunt,  a adar  supun  la  vot.  Cine  este  pentruț ș
aprobare cu condiţia impusă?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 19 voturi pentru şi o abţinere Pocol
Dorin.”

Art.8 Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu „CONSTRUIRE MOARA, ALBA
IULIA –  PACLISA,  INTRAVILAN,  STR.  GAROAFEI,  NR.21,  solicitant VLAD
DANIEL”, 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului  înconjurător,  conservarea monumentelor istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre i nu avemș



obiec iuni în privin a adoptării acestuia.ț ț ”
Călin Hedviga: ”Construire moară la Pâclişa. Motivul pentru care am solicitat

acest plan urbanistic, cu toate că este la limita perimetrului intravilan, se datorează
faptului că este o activitate de semiproducţie.”

Medrea Bogdan: ”Alte discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentruț ș
aprobare?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.”

Art.9 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „SCHIMB  PARTIAL  DE
DESTINATIE  DIN  APARTAMENT  IN  ATELIER  RETUS  CROITORIE   SI
REALIZARE  ACCES,  ALBA IULIA,  STRADA POLIGONULUI,  BL.D10,  AP.2,
solicitant ALB IOAN, ALB SINZIANA”, 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului  înconjurător,  conservarea monumentelor istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre i nu avemș
obiec iuni în privin a adoptării acestuia.ț ț ”

Călin  Hedviga:  ”La  articolul  9  se  solicită  schimb  parţial  de  destinaţie  a
apartamentului de la parter. Aici am analizat. Nu este zonă verde trecută în registru. Iar
soluţia propusă necesită un acces şi o scară din afară.”

Medrea Bogdan: ”Alte discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentruț ș
aprobare?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.”

Revine în  sala de şedinţă domnul consilier  Şerdean Dorin Pavel.

Art.10 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „CONSTRUIRE  A  DOUA
LOCUINTA  PE  PARCELA,  ALBA  IULIA,  STR.  ZLATNEI  NR.65,  solicitant
CIUGUDEAN PETRU MATEI”, 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului  înconjurător,  conservarea monumentelor istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre i nu avemș
obiec iuni în privin a adoptării acestuia.ț ț ”

Călin Hedviga: ”A doua locuinţă pe parcelă pe strada Zlatnei, nr. 65. Aceasta
este situaţia existentă iar propunerea este pentru o locuinţă în adâncime urmând ca
după ce se realizează să se înscrie în cartea funciară, prima să fie desfiinţată. Imagine
3D.”



Medrea Bogdan: ”Alte discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentruț ș
aprobare?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.”

Art.11 Aprobă Planul  Urbanistic  de  Detaliu  „CONSTRUIRE  LOCUINTE
COLECTIVE  P+5,  ALBA  IULIA,  STR.  ARIESULUI,  NR.14A,  solicitant  SC
SENIDO SRL si SC ANET CONSTRUCT SRL”, 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului  înconjurător,  conservarea monumentelor istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre i nu avemș
obiec iuni în privin a adoptării acestuia.ț ț ”

Călin Hedviga: ”Construire bloc de locuinţe colective P + 5 pentru care v-am
solicitat schimbarea ordinii de zi. Suntem în Ampoi 3. Este vorba despre construirea în
locul  acestei  centrale  termice,  care  arată,  după  cum  vedeţi,  în  starea  aceasta  de
degradare puternică. Terenul a intrat în proprietate privată. Am şi emis autorizaţie de
desfiinţare. Aceasta este situaţia existentă. Acesta este PUD-ul aprobat în 2008 care
şi-a pierdut valabilitatea, pentru care se reia avizul în vederea realizării unui asemenea
bloc. Avem şi consultarea populaţiei de la asociaţiile de proprietari.”

Medrea Bogdan: ”Alte discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentruț ș
aprobare?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru, un vot împotrivă
Vasile Crişan şi 2 abţineri Şerdean Dorin Pavel, Jidveian Ovidiu Viorel.”

Art.12 Aprobă Planul Urbanistic  Zonal „ELIMINARE STRADA IZVORUL
ALB,  ALBA  IULIA,  STR.  CONSTANTIN  NOICA,  FN,  solicitant CLEPAN
DIMITRIE HORATIU, RUS VIRGIL”,

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul de
specialitate.

Se dă cuvântul d-lui consilier Pocol Dorin care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice,
ecologice,  protecţia mediului  înconjurător,  conservarea monumentelor istorice şi  de
arhitectură.
         Pocol Dorin: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre i nu avemș
obiec iuni în privin a adoptării acestuia.ț ț ”

Călin Hedviga: ”La articolul 12 vă propun eliminarea unui tronson de stradă în
PUZ Alba Iulia-Miceşti. Este vorba de această stradă foarte aproape, la 19,5 metrii de
cealaltă  stradă  şi  s-a  dovedit  că,  odată  strada  afectează  această  proprietate  privată
reducând-o  şi  nu  se  justifică  pentru  că  sunt  prea  aproape  străzile  una  de  alta.
Propunerea este pur şi simplu eliminarea acestui tronson.”



Medrea Bogdan: ”Alte discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentruț ș
aprobare?”

”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 18 voturi pentru şi 3 abţineri Clepan
Dimitrie, Raul Sebastian Tudoraşcu, Presecan Marius.”
 

Art.13 Aprobă Planul  Urbanistic  Zonal  „MODIFICAREA
ALINIAMENTULUI LA STRADA MUNCEL, ALBA IULIA STRADA MUNCEL,
NR.7,  solicitant PETRE ILIE, PETRE MARIA, GHERMAN NICOLAE MARIUS,
NICOARA CALIN, ZGARDAN CRISTINA”.

Călin  Hedviga:  „Articolul  13  a  fost  retras  de  pe  ordinea  de  zi  de  către
solicitant.”

Art.14 Se stabileste, pentru documentatiile de urbanism PUD de la art.3, art.4,
art.5, art.6, art.7, art.8, art.9, art.10 i art.11 perioada de valabilitate de 3 ani.ș

Medrea Bogdan: ”Supun la vot art. 14. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.”

Art.14 Se  stabileste,  pentru  documentatia  de  urbanism  PUZ  de  la  art.12
perioada  de  valabilitate  pana  la  aprobarea  unei  alte  documentatii  de  urbanism pe
terenul reglementat.

Medrea Bogdan: ”Supun la vot art. 11. Cine este pentru?”
”Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.”

Medrea  Bogdan:  ”Supun  la  vot  proiectul  de  hotărâre  nr.  19   împreună  cu
articolele. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul împreună cu articolele a fost votat cu 21 voturi
pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 311/2014

20.  Expertiza  tehnică  efectuată  în  Dosar  nr.  8308/176/2014,  aflat  pe  rol  la
Judecătoria Alba Iulia.

Se dă cuvântul  doamnei  Aurica Groza care  prezintă  proiectul  de hotărâre  iș
raportul de specialitate.

   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat  favorabil acest proiect de hotărâre i nu avemș
obiec iuni în privin a adoptării acestuia."ț ț

Aurica  Groza:  „Este  vorba  de  însuşire  expertiză  pe  strada  Vasile
Alecsandri. Se face o rectificare de suprafaţă de la 135 la 461 mp.”

Medrea  Bogdan:   ”Discu ii  dacă  mai  sunt  la  acest  proiect?  Nu  sunt,ț
a adar supun la vot cine este pentru aprobarea acestui proiect?”ș

  ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”



S-a adoptat Hotărârea nr. 312/2014

21. Parcelarea unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Aurel Vlaicu
Se dă cuvântul  doamnei  Aurica Groza care  prezintă  proiectul  de hotărâre  iș

raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Aurica Groza: „Aici este vorba de o parcelare în vederea înstrăinării ulterioare
pentru domnul Ţălnar care ocupă o parte din suprafaţa de 103 mp, respectiv 84 mp şi
restul este zonă verde.”

Medrea Bogdan: ”Discu ii dacă mai sunt la acest proiect? Nu sunt, a adar supunț ș
la vot cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 313/2014

    22.  Împuternicirea  de  către  Consiliul  local  pentru  efectuarea  unei  declara iiț
notariale privind radierea dreptului de proprietate asupra unui imobil, bloc ANL, str.
Vînătorilor i înscrierea dreptului de proprietate a Statului Român ș

Se dă cuvântul doameni Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Aurica Groza: „Deci, este o înscriere în cartea funciară pe Consiliul local.
Ca atare, se face înscrierea pe stat conform legii. Cartea funciară ne solicită un act
notarial, o declaraţie notarială.”

Medrea Bogdan: ”Alte discu ii? Nu sunt, a adar supun la vot aprobareaț ș
acestui proiect. Cine este pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 314/2014

23. Parcelarea unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, str. Andrei Mure an, nr.ș
49.

Se dă cuvântul  doamnei  Aurica Groza care  prezintă  proiectul  de hotărâre  iș
raportul de specialitate.

   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din



partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Medrea  Bogdan:  ”Discuţii?  Nu  sunt,  a adar  supun  la  vot  cine  este  pentruș
aprobare?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 315/2014

 24. Transmiterea din domeniul public al municipiului Alba Iulia în domeniul
public al Statului a imobilului (teren) situat în Alba Iulia, str. Târgului, FN.
  Se dă cuvântul  doamnei  Aurica Groza care  prezintă  proiectul  de hotărâre  iș
raportul de specialitate.
     Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Aurica  Groza:  „Este  vorba  de  terenul  pe  care  îl  dăm  pentru  construirea
Tribunalului.  Şi aici vreau să vă rog să completăm cu un articol,  articolul 2, după
articolul 1. Şi anume: în cazul în care în termen de doi ani de zile de la data emiterii
hotărârii nu începe execuţia lucrării de construire sediu tribunal Alba, terenul rămâne
în domeniul public al municipiului Alba-Iulia în conformitate cu prevederile legale în
vigoare.”

  Medrea Bogdan:  ”Discu ii dacă sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine esteț ș
pentru aprobare cu amendamentul propus?”

”Fiind supus  la  vot,  proiectul  a  fost  votat  cu  20 voturi  pentru  şi  o  abţinere
Jidveian Ovidiu Viorel.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 316/2014

25.  Modificarea i  completarea Inventarului  bunurilor  ce  apar in domeniuluiș ț
public al municipiului Alba Iulia   

Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza  care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Aurica Groza:  ”Aici,  la solicitarea SNCFR care expropriază pentru coridorul
Pan European se impune ca terenurile lăsate pentru crearea de drumuri la Legea nr. 18
să intre în domeniul public al municipiului pentru a le putea trece, conform legii, la



statul român.”

  Medrea Bogdan:  ”Discu ii dacă sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine esteț ș
pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 317/2014

26.  Însu irea  par ială  a  expertizei  tehnice  din  Dosarul  nr.  5724/176/2013  alș ț
Judecătoriei Alba Iulia 

Se dă cuvântul  doamnei  Aurica Groza care  prezintă  proiectul  de hotărâre  iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Aurica Groza: ”Aici este vorba de un teren care a făcut obiectul Legii nr. 10.
Partea de Legea nr. 10 a fost rezolvată iar actualul proprietar care a cumpărat în baza
legii  nr.  112  solicită  atribuirea  terenului.  Însuşire  parţială  după  ce  îşi  reface
documentaţia de parcelare ca să îi fie atribuit doar ce este sub construcţie, restul să
cumpere. De aceea este parţială.”

  Medrea Bogdan:  ”Discu ii dacă sunt? Nu sunt, a adar supun la vot cine esteț ș
pentru?”

”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 318/2014

27. Revocarea Hotărârii nr. 170/2014 a Consiliului local  i aprobarea aderăriiș
Municipiului Alba Iulia la Asocia ia Proprietarilor de Păduri ”Iezărul - Trascău”ț

Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Mihai Pripon: „Dacă bine vă amintiţi, acum câteva luni aţi aprobat ca, împreună
cu alte consilii  locale  şi  composesorate să  înfiinţăm o asociaţie a proprietarilor  de
pădure în  care  să  fim şi  noi  membrii  fondatori.  Din  păcate,  până  la  această  dată,
celelalte consilii  locale nu au reuşit  să aprobe hotărârea necesară înfiinţării  acestei
asociaţii. Şi mai mult decât atât, rezervarea denumirii s-a pierdut. Noi am primit o
adresă din partea Asociaţiei proprietarilor de Pădure Iezerul Trascău, asociaţie care
funcţionează în comuna Ighiu de vreo câţiva ani, asociaţie care are de altfel înfiinţat şi
un ocol silvic propriu care gestionează pădurile membrilor acestei asociaţii, prin care



ni se solicită să aderăm la această asociaţie. Având în vedere cele de mai sus şi faptul
că Romsilva, din câte cunosc a reziliat unilateral contractul de administrare pe care îl
avea cu Primăria, urmând să execute doar lucrări de prestări de servicii către noi şi a
majorat unilateral aceste taxe, pentru mai buna gestionare a fondurilor de pădure pe
care le avem, vă propun spre aprobare acest proiect.”

Medrea Bogdan: "Discuţii dacă  sunt? Nu sunt, atunci supun la vot proiectul de
hotărâre. Cine este pentru?"

"Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 16 voturi pentru, 3 abţineri Jidveian
Ovidiu Viorel,  Clepan Dimitrie,  Zdrânc Daniel  şi  2 voturi împotrivă Crişan Vasile,
Medrea Bogdan."

S-a adoptat Hotărârea nr. 319/2014

28. Aprobarea încheierii  unei  conven ii  de constituire a  dreptului  de uz i  aț ș
dreptului de servitute asupra unui imobil (teren)

Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Mihai Pripon: „Aici este vorba de amplasarea unei firide pe domeniul public,
firidă care va fi mutată din CT 29, care va avea altă destinaţie.”
 Medrea Bogdan: "Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot proiectul. Cine este
pentru aprobare?"
 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 19 voturi pentru şi 2 abţineri Raul
Sebastian Tudoraşcu, Medrea Bogdan."

S-a adoptat Hotărârea nr. 320/2014

29. Aprobarea cumpărării unui teren situat în municipiul Alba Iulia str. Dealul
Furcilor, FN, pentru extinderea incintei Cimitirului municipal 

Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Mihai Pripon: „Având în vedere faptul că gradul de ocupare a locurilor de veci
în cimitirul municipal este foarte mare, vă propunem prin acest proiect două lucruri.
Mai întâi, să fiţi de acord cu achizi ionarea acestui teren de la proprietar i apoi dupăț ș
perfectarea formalită ilor  de cumpărare a acestui teren, vă propunem să fi i de acordț ț
cu încheierea unui act adi ional  la contractul de asociere pe care îl avem cu Prometeu,ț
act adi ional prin care să se introducă în asociere această parcelă de teren.”ț



Pocol Dorin: ”Mă gândeam că Prometeu îl vinde i el îl i administrează! Nuș ș
am vrut  să spun nimic ca să nu deranjez pe nimeni!”

Rare  Buglea: ”Va fi nevoie de un proiect mai mare pe viitor i de o perspectivăș ș
a noastră, a primăriei pentru că ne extindem cât putem, gradul de ocupare este mare.
Deci, este nevoie de o nouă loca ie. Cred că va trebui să ne gândim la o nouă loca ie.”ț ț

Ioan Bogă an: ”Îmi da i voie, domnule pre edinte? Prin achizi ionarea acestuiț ț ș ț
teren se asigură teren aferent acestei activită i pe încă 30-35 de ani.”ț
 Medrea Bogdan: "Alte discuţii? Nu sunt, aşadar supun la vot proiectul. Cine este
pentru aprobare?"

 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 16 voturi pentru i 5 ab ineri Zdrâncș ț
Daniel, Jidveian Ovidiu Viorel, Vasile Cri an, Pocol Dorin, erdean Dorin Pavel."ș Ș

S-a adoptat Hotărârea nr. 321/2014

30. Aprobarea cumpărării unui teren situat în municipiul Alba Iulia, str. Varese,
FN, în vederea modernizării str. Varese

Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon  care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Mihai Pripon: ”Acest proiect vi-l propunem având în vedere faptul că strada
Varesse, cea care face legătură între Calea Mo ilor i zona Poligonului militar iț ș ș
zona  Parcului  Dendrologic  va  intra  într-un  proces  de  modernizare.  Pentru
modernizarea străzii va fi nevoie  să cumpărăm terenul de la proprietarii care au
terenuri lângă stradă în vederea lărgirii acestei suprafe e.”ț
 Medrea Bogdan: "Discuţii  dacă mai  sunt?  Nu mai sunt,  aşadar supun la vot
proiectul. Cine este pentru aprobare?"
 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru i o ab inere Pocolș ț
Dorin."

S-a adoptat Hotărârea nr. 322/2014

31. Aprobarea taxelor de utilizare temporară a locurilor publice în perioada 1
decembrie 2014 -15 ianuarie 2015 pentru amplasarea Parcului Sărbătorilor de Iarnă în
municipiul Alba Iulia 

Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."



 Mihai Pripon: ”A a cum i-am obi nuit de vreo doi ani încoace pentru cetă eniiș ș ț
acestui ora  i pentru turi tii care vizitează zona, organizăm un parc al sărbătorilor deș ș ș
iarnă unde se vor vinde produse de sezon, va fi amplasat un patinoar. Pentru ca aceste
activită i  să  se  poată  derula  vă  propunem spre  aprobare acest  proiect  prin  care  seț
stabilesc ni te tarife speciale doar pe perioada respectivă de timp, pe care le vor achitaș
cei care î i vor desfă ura activitatea acolo.”ș ș

Medrea Bogdan: ”Vor fi mai mari sau mai mici ca i anul trecut?”ș
Mihai Pripon: ”Vor fi acelea i.”ș

 Medrea  Bogdan:  "Discuţii  dacă  mai  sunt?  Nu  sunt,  aşadar  supun  la  vot
proiectul. Cine este pentru aprobare?"
 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 20 voturi pentru i o ab inere Vasileș ț
Cri an."ș

S-a adoptat Hotărârea nr. 323/2014

32. Rezilierea contractului de asociere nr. 72/2006 încheiat între Consiliul local
al municipiului Alba Iulia  i SC Monolit SRL.ș
       Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Mihai Pripon: ”Acest proiect cred că nu mai dă na tere la discu ii  pentru că a iș ț ț
avut de-a lungul timpului mai multe proiecte  supuse spre aprobare dumneavoastră din
partea noastră la solicitarea Monolit. Având în vedere faptul că, din păcate, de vreo
câ iva ani această firmă se află în insolven ă, a înregistrat datorii mari fa ă de noi,ț ț ț
lucrările  de amenajare  ale  spa iilor   respective   nu sunt  terminate  în  totalitate,  văț
propunem rezilierea acestui contract urmând ca aceste spa ii să fie scoase  la licita ieț ț
în vederea concesionării către al i solicitan i care au poten a financiară să ducă la bunț ț ț
sfâr it o asemenea activitate.”ș

Ple a Gabriel: ”Eu tiu că este în faliment deja.”ș ș
Mihai Pripon: ”Eu tiu că este în proces de insolven ă.”ș ț

 Medrea  Bogdan:  "Discuţii  dacă  mai  sunt?  Nu  sunt,  aşadar  supun  la  vot
proiectul. Cine este pentru aprobare?"

 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 19 voturi pentru i 2 ab ineri Jidveianș ț
Ovidiu Viorel, Medrea Bogdan."

S-a adoptat Hotărârea nr. 324/2014

33. Aprobarea încheierii antecontractului i contractului de vânzare-cumpărare aș
unei locuin e construită  din fonduri  ANL, situată  administrativ în  municipiul  Albaț
Iulia, str. Arie ului, nr. 37, bl.235, sc. C, ap. 18ș



       Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Mihai Pripon: ”În baza Legii nr. 152/1998 cei care de in locuin e ANL cu chirieț ț
pot, după trecerea unei perioade de un an să cumpere aceste locuin e. Vă propunem săț
trecem la vânzare în această formulă deoarece solicitantul dore te să achite integralș
suma de bani, contravaloarea acestei locuin e printr-un credit bancar. Ori banca neț
solicită  să  facem   această  procedură,  să  încheiem  un  ante  contract  de  vânzare
cumpărare.”

Rare  Buglea: ” i legea aceasta nu a fost modificată?”ș Ș
Mihai Pripon: ”Ba da. Nici nu vă spun de câte ori.”

 Medrea  Bogdan:  "Discuţii  dacă  mai  sunt?  Nu  sunt,  aşadar  supun  la  vot
proiectul. Cine este pentru aprobare?"
 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 325/2014

34. Vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba Iulia, Str.
Calea  Mo ilor, FNț

Se dă cuvântul domnului Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.
 Mihai Pripon: ”Aici este vorba de o bucată de 5 metrii pătra i de teren ocupatăț
de o construc ie care, atunci când a fost realizată s-a întins mai mult decât aveau peț
acte. Prin urmare s-a trecut la parcelarea la parcelarea bucă ii respective de teren i văț ș
propunem vânzarea  prin  negociere  directă  către  societatea  care  de ine  acest  teren,ț
această construc ie în proprietate.”ț

Ioan Bogă an: ”S-a propus 100 de euro în comisie.”ț
Ple a Gabriel: ”100 de euro pe metru pătrat la cinci metrii pătra i.”ș ț
Pocol Dorin: ”Deci, 500 de euro.”
Medrea Bogdan: ”Ave i alte propuneri?”ț
Pocol Dorin: ”Comisia a propus 500 de euro.”

 Medrea Bogdan: "Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar supun la vot proiectul
de hotărâre cu amendamentul propus. Cine este pentru aprobare?"
 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 326/2014

36. Proiect de hotărâre privind  propunerile de atribuire în proprietate a terenului
aferent caselor particulare.
       Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre iș



raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.
          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem
obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Aurica Groza: ”Este o propunere de atribuire pe Legea nr. 18, art. 36. În Oarda,
un teren.”

 Medrea  Bogdan:  "Discuţii  dacă  mai  sunt?  Nu  sunt,  aşadar  supun  la  vot
proiectul. Cine este pentru aprobare?"
 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 328/2014

37.  Proiect  de  hotărâre  privind  îndreptarea erorii  materiale  din Hotărârea nr.
288/2014 a Consiliului local al municipiului Alba Iulia.
       Se dă cuvântul doamnei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre iș
raportul de specialitate.
   Se dă cuvântul d-lui consilier Ioan Bogăţan care prezintă raportul de avizare din
partea Comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură.

          Ioan Bogăţan: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."

Aurica Groza: ”Aici este vorba de o eroare înscrisă în HCL nr. 288 în sensul de
corectare a numărului cadastral i a suprafe ei care a fost transmisă la tribunal, trecutăș ț
din privat în public.”

 Medrea  Bogdan:  "Discuţii  dacă  mai  sunt?  Nu  sunt,  aşadar  supun  la  vot
proiectul. Cine este pentru aprobare?"
 "Fiind supus la vot, acesta a fost votat cu 21 voturi pentru."

S-a adoptat Hotărârea nr. 329/2014

38. Proiect de hotărâre  privind  modificarea Hotărârii nr. 266/2014 a Consiliului
local al municipiului Alba Iulia.

Se  dă  cuvântul   domnului  Bucur  Dorică   care  prezintă  proiectul  de  hotărâre
precum şi raportul de specialitate. 

Se  dă  cuvântul  d-lui  consilier   Vasile  Cri an   care  prezintă  raportul  deș
avizare din partea Comisiei  Consiliului  Local  de studii,  prognoze economico-sociale,
buget, finanţe, servicii publice şi comerţ.

Vasile Cri an: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nuș
avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia."
 Bucur  Dorică:  „Se  completează art.5  Aprobă  înfiinţarea  Direcţiei  Creşe  în
subordinea Consiliului Local al Municipiului Alba Iulia, conform anexei nr. 5, începând
cu 1 octombrie  2014 şi  care  va funcţiona pe codul  fiscal  al  municipiului  Alba Iulia
4562923. Aceasta a fost omisiunea de la vechiul proiect.”



Medrea Bogdan: ”Discu ii dacă  sunt? Nu sunt, a adar supun la vot aprobareaț ș
acestui proiect. Cine este pentru aprobare?” 
         „Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21  voturi pentru.”

 S-a adoptat Hotărârea nr. 330/2014

39.  Proiect  de  hotărâre   privind  acordarea  sumei  de 500 lei  doamnei  Joldea
Elisabeta  din municipiul  Alba  Iulia,    cu ocazia  împlinirii  vârstei  de 100 ani,  din
bugetul local capitolul ,,Cultură”.
      Se dă cuvântul  doamnei Delia Cristescu care prezintă proiectul de hotărâre precum
şi raportul de specialitate. 

Delia  Cristescu:  „V-am  prezentat  un  proiect  suplimentar.  Premierea  unei
doamne din Alba-Iulia care împlineşte 100 de ani în 30 noiembrie. În 11 noiembrie
Centrul de Zi împlineşte 10 ani de activitate şi dorim să premiem această doamnă cu
această ocazie, mai ales că este unul dintre membrii de la început ai Centrului de Zi.
Am propus suma de 500 de lei.”

Medrea Bogdan: ” Întrebări? Nu sunt, a adar supun la vot. Cine este pentru?”ș
         ”Fiind supus la vot, proiectul a fost votat cu 21 voturi pentru.”

S-a adoptat Hotărârea nr. 331/2014

Mircea Hava: ”Mai este ceva. Nu ştiu cu ce să încep. Încep cu lucrurile bune,
cu cele mai interesante. Eram dator să vă spun pentru că am reprezentat municipiul.
Este Crucea casei Regale a României. Este aici. ti i când am fost.  Săptămâna trecutăȘ ț
mi se pare. Este o mândrie pentru Alba-Iulia să aibă a a ceva.ș

Acum trecem la lucruri  tot bune pentru municipiul Alba-Iulia care cred că ar
trebui reglate. Domnule pre edinte! Domnule director de la societatea de distribu ie aș ț
curentului electric. Revin la vechea noastră problemă. Dar de data aceasta vă aduc
textele de lege. Poate cineva nu le-a citit. Noi le-am citit i le citim tot timpul, prinș
care vă arăt că cineva încalcă legea. Nu este permis ce se întâmplă pe străzile din
municipiu. Prin votul Consiliului local am investit miliarde de lei ca să le aducă la
oameni în casă  curentul electric în secolul în care trăim acum! Deci,  discutăm cu
bucurie la Alba-Iulia despre curentul electric! i lucrarea este gata mâine, poimâine deȘ
un  an  de  zile  i  stăm să  ne  uităm la  ea!  Eu,  înainte  de  asta,  nu  trebuie  să  îmiș
răspunde i, vreau să întreb a a: pe cine reprezentăm noi când suntem aici? Pe cetă eniiț ș ț
din Alba-Iulia i respectăm legile legile statului sau o societate de distribu ie?  Legatș ț
de legile statului i de societatea de distribu ie  îl rog pe domnul secretar ca la edin aș ț ș ț
de data viitoare să ne spună care este gradul de incompatibilitate  între director de a aș
ceva i consilier local. O să vă spun dacă vre i i textul de lege. Deci, o să îl rog peș ț ș
domnul secretar  care trebuia să se sesizeze înainte. Dacă nu este nimic atunci am
gre it eu. Dar domnul secretar se duce i întreabă colegii i verificăm. Nu o lua i ca iș ș ș ț ș
o chestiune politică.  Am făcut-o i  înainte de campania electorală  i  o s-o fac totș ș
timpul. Este un deranj.  Este un deranj în primul rând moral să vi să încerci  să iei
munca altuia. Munca altuia este munca acestui municipiu. Nu este nici munca doamnei
Silvia Moldovan, nici a mea! Este munca municipiului! Am băgat acolo bani după o



schemă pe care dumneavoastră a i aprobat-o, după o lege! Fără comentarii! De ce? Caț
ace ti bani să revină, să se poată dezvolta i să nu a teptăm mila publică a nu tiu cui,ș ș ș ș
hai să folosesc termenul acesta ca să bage curent. Deci, în secolul de gra ie, anul deț
gra ie a teptăm să se bage curent! Nu e treaba dumneavoastră! Dumneavoastră sunte iț ș ț
aici executant. Vă spun i eu. Nu e nici o problemă.ș

Articolul  5.  Operatorul  de  distribu ie  concesioar  este  obligat  să  preia  oț
capacitate  energetică  de  distribu ie  cu  plata  unei  juste  despăgubiri  care  reprezintăț
pre ul  de  transfer  către  persoana  fizică,  juridică  care  predă  aceste  capacită i  înț ț
următoarele situa ii: Situa iile nu tiu dacă vă interesează. Dacă vre i vi le citesc. Suntț ț ș ț
i trimiteri la lege pe 123 la art. 44 alin. 8. O să vă dau copia ca să o ave i. Nu suntș ț

inventate de mine. Eu v-am citit doar atât. Articolul 5. Articolul 4 spune cum se face
acest transfer: prin contract cu titlu gratuit, prin contract de vânzare-cumpărare. Ci pe
urmă articolul 5 spune că societatea trebuie să preia în bani. Acum discutăm un lucru
deosebit de interesant i un lucru care este legat poate i de constitu ie. Că tot vorbimș ș ț
de ho ii! Deocamdată societatea Electrica Sud este de stat. Nu? Dacă aveam aceastăț
chestiune cu societatea Enel care vrea să plece din România sau cum îi zice i noi leș
dădeam cu titlu gratuit, cum ni se solicită, Consiliul local la o societate să dea cu titlu
gratuit.  Cred că legiuitorul,  nu cred,  la asta s-a gândit.  Avem o grămadă de hârtii.
Ultima primită de la  directorul general. Cu stimă inginer Ioan Dobre prin care ne
spune ca să modificăm hotărârea prin contract de comodat şi nu de vânzare cumpărare
pentru că ei nu au de gând să cumpere această investiţie. Le iau invers. Aceasta este
primită în data de 30. 10. 2014. În 03. 10: până la semnarea contractului de comodat
pentru preluarea reţelei de distribuţie ...  SDE Alba va putea emite avize tehnice de
racordare conform adresei sub nr.  nu  mai ştiu care  din 02. 10. 2014 dar nu va putea
efectua lucrări de intervenţie operative în reţeaua de joasă tensiune din proprietatea şi
gestiunea dumneavoastră. Nu ştiu dacă s-au emis avize. Nu o să vă mai citesc despre
preţul din contract pentru că o să cădeţi pe spate. Poate o să vrea domnul Armean să vă
explice. Să vedeţi ce elegant sunteţi jefuiţi! 32% din preţul pe care îl plătim este un
preţ de administrare.  Nu e făcut  de Alba-Iulia.  Dar şi  banii  aceştia sunt!  Şi banii
aceştia!  Domnule,  ce  se  mai  doreşte?  Eu vreau  să  ştiu.  Probabil  o  să  mergem în
judecată.  Acum  facem,  haideţi  să  nu  îi  spunem  plângere  la  ANRE,  organul  care
reglementează aceste chestiuni să vedem ce facem. 

Mâine, poimâine oamenii îşi taie porcul şi stau acolo! V-am promis că o să vă
duc să vedeţi ce este acolo. Şi cred că odată şi odată tot vom merge până acolo pentru
că trebuie să vedeţi ce se întâmplă acolo.”

Pocol Dorin: „E vorba de strada Albac?”
Mircea Hava: „Patru străzi. Nu este nici o problemă politică. Nu eu m-am dus

pe străzi să le spun că, dacă votaţi cum trebuie o să vă legăm în două săptămâni dar
Primăria  o să  vă ceară o serie  de avize şi  treburi  de genul  acesta!  Eu nu cumpăr
voturile în modul acesta bazându-mă pe munca altuia! Nu am făcut niciodată! i nuȘ
am s-o fac niciodată!  Eu nu am făcut  treaba  aceasta!  ti i  cine a  făcut-o!  Nu măȘ ț
interesează lucrul acesta! Doar vi l-am spus! Pe mine mă interesează articolul 5 i deș
ce nu se pune în aplicare. Este obligat să preia o capacitate energetică de distribu ie cuț
plata unei juste despăgubiri. Dacă vre i mergem acolo să spunem până la ce sumăț



discută dân ii. Mi se pare 200 de mii de lei. Dacă nu mă în el, pentru 200 mii de leiș ș
trebuie aviyul ANRE. Din câte tiu nu s-a trimis nimic la ANRE ca să se discuteș
lucrurile acestea.”

Medrea Bogdan: ”Unu la mână. Această firmă este ghidată pe reguli i pe lege.ș
Într-adevăr, dacă citim acel articol suntem obliga i să o preluăm. Orice firmă mare iț ș
Primăria  are  un  buget  care  trebuie  să  fie  introdus  în  acest  buget.  Deci,  suntem
coordona i de un consiliu de administra ie. Iar această procedură poate să dureze pânăț ț
la cinci ani de zile. Eu am făcut toate demersurile i tot ce mi-a stat în putin ă pentruș ț
ca oamenii să beneficieze de această re ea. Pentru că, Primăria din Alba-Iulia o singurăț
dată ne-a chemat într-adevăr ca să avem o discu ie. Dar am ajuns la stadiul de discu ie.ț ț
Aceste  discu ii  referitoare  la  firide,  la  re ele  o  să  le  mai  avem  pentru  că  eiț ț
interpretează legea în stilul dân ilor. i o să putem discuta. Mai sunt pe lângă legileș Ș
care reglementează domeniul public i urbanismul, mai sunt i reglementările ANRE,ș ș
a a cum spunea i domnul Primar. Eu nu vreau să ajungem într-un proces cu aceastăș ș
re ea.  Eu  am făcut  toate  demersurile  pentru  că  oamenii  ace tia  să  aibă  curent  iț ș ș
ulterior noi, ca să putem prelua re eaua, cât tim o fi durând ea 3, 4, 5 ani. Ca să nuț
suporte oamenii din zonă  problemele pe care le ave i dumneavoastră cu noi.”ț

Mircea Hava: ”Eu nu am nici o problemă cu voi.”
Medrea Bogdan: ”Păi văd că ne acuza i!”ț
Mircea Hava: ”V-am arătat din lege.”
Medrea Bogdan: ”Avem cinci ani de zile ca să o preluăm.”â
Mircea  Hava:  ”Domnule  director!  Fi i,  domnule,  oameni  serio i!  Po i  să  oț ș ț

plăte ti în 15 ani că nu îi plăte ti de la … Dar chema i, domnule, oamenii odată să seș ș ț
racordeze!”

III. Stabilirea şedinţei ordinare a Consiliului local al municipiului Alba-Iulia pe
luna noiembrie  2014.

Medrea Bogdan: „Propun ca şedinţa ordinară din luna octombrie   să aibă loc în
data de 28 noiembrie 2014. Cine este pentru?”

„Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 21 voturi pentru.”
Medrea Bogdan: „Discuţii dacă mai sunt? Nu sunt, aşadar declar şedinţa de azi

închisă.

Alba Iulia, 31 octombrie  2014

    PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                    SECRETAR
                         Consilier                                                     Marcel Jeler

Medrea Bogdan






